
Zápis z 4. zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje 
konaného dne 26. dubna 2021 

 
 
Zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje (ZOK) bylo zahájeno dne 26. 4. 2021 
v 10:00 hod. ve velkém zasedacím sále budovy Magistrátu města Olomouc, 
Hynaisova 10, Olomouc. Zasedání se zúčastnilo 52 členů zastupitelstva kraje, 
3 členové byli nepřítomni. 
 
Z účasti na zasedání byli omluveni: Ing. Radim Fiala, Jaromír Horký, Mgr. Miroslav 
Žbánek, MPA. 
 
V úvodu zasedání nebyla přítomna RNDr. Jitka Seitlová (příchod 10:11 hod.). 
 
V průběhu ZOK zasedání opustili: Mgr. František Jura (odchod 13:23 hod.), 
Mgr. Miroslava Ferancová (odchod 13:27 hod.), Irena Blažková (odchod 13:34 hod.), 
Zdeněk Šestořád (odchod 13:34 hod.). 
 
Zasedání řídil hejtman Olomouckého kraje (OK) Ing. Josef Suchánek. 
 
V části bodu 30 řídil zasedání Mgr. Ivo Slavotínek, 1. náměstek hejtmana.  
 
 
 
1. Zahájení, volba ověřovatelů zápisu, schválení programu zasedání 

Ing. Suchánek zahájil zasedání zastupitelstva. Úvodem připomenul mohutný 
kybernetický útok, kterému byl nedávno vystaven olomoucký magistrát.  
Přes tuto mimořádnou událost dnes můžeme v budově magistrátu jednat a hlasovat 
o materiálech. Z technických důvodů však dnes nebude zajištěn on-line přenos, ze 
kterého by následně byl následně pořízen audiovizuální záznam pro zveřejnění na 
webových stránkách kraje. Technické možnosti tohoto sálu to bohužel momentálně 
nedovolují. Zvukový záznam pro účely zápisu z dnešního zasedání bude pořizován. 
Vše tedy proběhne v souladu s platným jednacím řádem zastupitelstva, který je 
k dispozici na našich webových stránkách a také u prezence dnešního zasedání. 
Konstatoval, že dle prezenční listiny je k dnešnímu jednání přítomno 51 členů 
zastupitelstva, omluveni 3 – Ing. Fiala, J. Horký, Mgr. Žbánek, MPA. Pro přesnou 
informaci o počtu přítomných v sále byla provedena prezence pomocí hlasovacího 
systému – cvičným hlasováním. U prezence všichni obdrželi přenosné wi-fi hlasovací 
jednotky, včetně návodu na obsluhu. Doporučil zastupitelům z technických důvodů 
hlasovat s prodlevou 2-3 vteřin po zaznění gongu (Hlasování č. 1). 
Uvedl, že přihlášeno a přítomno je 52 členů ZOK. Jednání je tak přítomna nadpoloviční 
většina všech členů ZOK a je možné pokračovat v jednání. 
Připomněl, že členové zastupitelstva se mohou hlásit o slovo v průběhu zasedání 
pomocí hlasovacího zařízení (v případě poruchy zvednutím ruky). Ke slovu je možno 
se přihlásit do ukončení diskuze. 
 
Dále Ing. Suchánek informoval, že je potřeba sdělit několik informací  
k organizačně-technickým záležitostem dnešního zasedání: 
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 S ohledem na platná opatření bylo naším cílem dodržet opět všechna doporučení 
a zajistit co nejlepší hygienické podmínky pro naše zasedání. Zasedací pořádek 
je připraven s maximálními rozestupy, které tento zasedací sál umožňuje. V sále, 
stejně jako ve všech místnostech je k dispozici desinfekce a k hlasování 
využíváme mobilní wi-fi hlasovací jednotky.  Pokud někdo nemá pro nás všechny 
povinný respirátor, může si ho vyzvednout u prezence zasedání. 

 Někteří ze zastupitelů nemají k dispozici pracovní plochu – návrhy na úpravy, 
změny a doplnění usnesení navrženého v materiálu tedy nemusí předkládat 
písemně na formuláři, jak je uvedeno v našem jednacím řádu (článek 7 odst. 4), 
ale návrh může být zaslán elektronicky na adresu organizacni@olkraj.cz, a poté 
bezprostředně promítnut všem na obrazovku. Je také možné sejít dolů a svůj 
návrh přednést na mikrofon. Požádal kolegy z horních míst, aby po přihlášení se 
do diskuze a výzvě předsedajícího sešli dolů k řečnickému pultu. 

 Další úprava organizačně-technických podmínek se týká oddělení členů 
zastupitelstva od ostatních osob. Veřejnost má k dispozici samostatně vyčleněný 
prostor – zasedací místnost za předsednickým stolem a sleduje naše zasedání 
na TV obrazovce. Do diskuze k danému bodu jednání se přihlašuje u pověřeného 
zaměstnance.  

 V sále je přítomen ředitel krajského úřadu a k aktuálně projednávanému bodu 
bude v sále přítomen vždy také odborný konzultant, většinou vedoucí odboru. 

 
Požádal o hlasování, kterým se pro dnešní den odsouhlasí tyto odchylky od 
jednacího řádu. 
 
Přítomno 52, pro 51, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 0. Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 2 
 
Ing. Suchánek konstatoval, že ZOK souhlasí s ad hoc podmínkami 4. zasedání 
zastupitelstva a požádal přítomné, aby dbali pokynů organizačních pracovníků. 
 
Upozornil, že občerstvení je možné konzumovat výhradně v označeném prostoru 
v suterénu, nikoliv v jednacím sále, stejně jako tomu bylo na minulém zasedání. 
V suterénu je vyčleněn omezený počet míst. Případně je možné si je průběžně 
objednat u obsluhy. Hromadná přestávka na oběd nebude vyhlašována. Po skončení 
zasedání bude oběd připraven i pro možnost odnosu s sebou. 
 
Určil zapisovatelkami Mgr. Veroniku Dresslerovou a Mgr. Anetu Seidlovou.  Hlasovací 
zařízení pro dnešní zasedání obsluhuje a hlasování spouští Ing. Luděk Niče, kterého 
rovněž určil hlavním skrutátorem. Důležitou poznámkou je, že hlasovat lze vždy až po 
zaznění gongu s doporučenou 2–3 vteřinovou prodlevou. 
 
Ing. Suchánek požádal předsedy klubů o nominace ověřovatelů zápisu ze zasedání. 
 
Zastupitelstvo schválilo jako ověřovatele zápisu:  
- SPD   Ing. Martin Jirotka 
- ANO 2011  Ing. Petr Vrána 
- ODS   Ing. Bc. Milada Sokolová 
- Spojenci – KpOK Ing. Mgr. Hana Vacková 
- PirSTAN  MUDr. Martin Morong 
 

mailto:organizacni@olkraj.cz
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Přítomno 52, pro 51, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 3 
Ing. Suchánek uvedl, že v souladu s platným jednacím řádem bude v případě potřeby 
zvolena mandátová a volební komise. 
 
Žádné dotazy či požadavky zastupitelů k řešení nebyly na minulém zasedání 
vzneseny. K zápisu z 3. zasedání ZOK ze dne 22. 2. 2021 nebyly vzneseny žádné 
námitky, v souladu s Jednacím řádem ZOK se tedy zápis považuje za schválený. 
 
 

Schválení programu zasedání zastupitelstva 
 
Ing. Suchánek: Podkladové materiály Vám byly k dispozici v aplikaci Předlohy od 
9. 4. 2021, dodatečně předkládané body byly k dispozici v aplikaci Předlohy od 
20. 4. 2021, včetně šedě aktualizované verze programu, kterou projednala Rada 
Olomouckého kraje (ROK) na své schůzi 19. 4. 2021. Na stůl v den zasedání je všem 
zastupitelům předložen materiál – příloha č. 7 k bodu 3 Zpráva o činnosti ROK za 
uplynulé období (tj. usnesení rady z 19. 4. 2021). Od 9. 4. 2021 jsou podkladové 
materiály k dispozici také občanům ve veřejné mobilní aplikaci a od 12. 4. 2021 jsou 
materiály na webu OK. 
 
Program zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje: 
 

1. Zahájení, volba ověřovatelů zápisu, schválení programu zasedání 

2. Kontrola plnění usnesení Zastupitelstva Olomouckého kraje 

3. Zpráva o činnosti Rady Olomouckého kraje za uplynulé období 

4. Zápisy ze zasedání výborů Zastupitelstva Olomouckého kraje 

4.1. Zápisy ze zasedání výborů Zastupitelstva Olomouckého kraje – DODATEK - materiál 

bude předložen dodatečně 

5. Volba přísedících Krajského soudu v Ostravě, pobočky v Olomouci a vzdání se funkce 

přísedící Krajského soudu v Ostravě, pobočky v Olomouci  

6. Program na podporu JSDH 2021 – vyhodnocení dotačního titulu č. 14_02_01 - materiál 

bude předložen dodatečně 

7. Program na podporu JSDH 2021 – vyhodnocení dotačního titulu č. 14_02_02 

8.1. Rozpočet Olomouckého kraje 2021 – rozpočtové změny 

8.1.1. Rozpočet Olomouckého kraje 2021 – rozpočtové změny – DODATEK - materiál bude 

předložen dodatečně 

8.2. Rozpočet Olomouckého kraje 2021 – splátka revolvingového úvěru Komerční banky, a.s. 

8.3. Rozpočet Olomouckého kraje 2021 – splátka úvěru na financování oprav, investic 

a projektů 

9.1. Žádosti o poskytnutí individuálních dotací v odboru kancelář hejtmana – televizní vysílání 

9.2. Žádost o poskytnutí individuální dotace v oblasti krizového řízení 

9.3. Žádosti o poskytnutí individuálních dotací v oblasti cestovního ruchu a vnějších vztahů 
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9.4. Žádosti o poskytnutí individuální dotace v oblasti dopravy 

9.5. Žádosti o poskytnutí individuální dotace v oblasti strategického rozvoje 

9.6. Žádosti o poskytnutí individuální dotace v oblasti školství 

9.7. Žádost o poskytnutí individuální dotace v oblasti sociální 

9.7.1. Žádost o poskytnutí individuální dotace v oblasti sociální – DODATEK - materiál bude 

předložen dodatečně 

9.8. Žádosti o poskytnutí individuálních dotací v oblasti životního prostředí a zemědělství 

9.9. Žádosti o poskytnutí individuálních dotací v oblasti kultury 

9.10. Žádost o poskytnutí individuální dotace v oblasti sportu – Kanoistika Přerov, z.s. 

10.1. Majetkoprávní záležitosti – odprodej nemovitého majetku 

10.2. Majetkoprávní záležitosti – odkoupení nemovitého majetku 

10.2.1. Majetkoprávní záležitosti – odkoupení nemovitého majetku – DODATEK - materiál bude 

předložen dodatečně 

10.3. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatné převody nemovitého majetku 

10.3.1. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatné převody nemovitého majetku – DODATEK - 

materiál bude předložen dodatečně 

10.4. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatná nabytí nemovitého majetku 

10.4.1. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatná nabytí nemovitého majetku – DODATEK - 

materiál bude předložen dodatečně 

10.5. Majetkoprávní záležitosti – vzájemné bezúplatné převody nemovitého majetku  

11. Dotační program Podpora výstavby a oprav cyklostezek 2021 – vyhodnocení 

12. Dotační program Podpora opatření pro zvýšení bezpečnosti provozu a budování 

přechodu pro chodce 2021 – vyhodnocení 

13. Dotační program Podpora výstavby, obnovy a vybavení dětských dopravních hřišť 2021 – 

vyhodnocení 

14. Dotační program 07_06_Program na podporu investičních akcí v oblasti sportu – 

technické a sportovní vybavení sportovních a tělovýchovných zařízení v Olomouckém 

kraji v roce 2021 – vyhlášení 

15. Dotační program 07_02_Program na podporu sportu v Olomouckém kraji v roce 2021 – 

dotační titul 07_02_01 Podpora sportovních akcí – vyhodnocení 

16. Dotační program 07_08_Program na podporu výstavby a rekonstrukcí sportovních 

zařízení kofinancovaných z Národní sportovní agentury v roce 2021 – vyhodnocení - 

materiál bude předložen dodatečně 

17. Dotační program 08_01_Program památkové péče v Olomouckém kraji v roce 2021 – 

vyhodnocení - materiál bude předložen dodatečně 



 5 

18. Program na podporu vzdělávání na vysokých školách v Olomouckém kraji v roce 2021 – 

vyhodnocení 

19. Dodatky ke smlouvám o partnerství mezi Olomouckým krajem a partnery projektu „Obědy 

do škol v Olomouckém kraji II“ 

20. Koncepce vzdělávání k udržitelnému rozvoji Olomouckého kraje 2021–2024 

21. Dodatky zřizovacích listin školských příspěvkových organizací 

22. Rozpis rozpočtu škol a školských zařízení v působnosti Olomouckého kraje na rok 2021 

23. Dotační program Olomouckého kraje 11_03_Program pro vzdělávání ve zdravotnictví 

v roce 2021 – vyhlášení 

24. Dotační program pro sociální oblast 2021 – vyhodnocení dotačních titulů č. 1–4 

25. Dodatek ke smlouvě o poskytnutí dotace v oblasti sociální 

26. Cena hejtmana za práci ve prospěch osob se zdravotním postižením za rok 2020 

27. Dodatky zřizovacích listin příspěvkových organizací v oblasti sociální 

28. Projekty spolufinancované z evropských a národních fondů ke schválení financování 

29. Implementace Strategie rozvoje územního obvodu Olomouckého kraje 

30. Program obnovy venkova Olomouckého kraje 2021 – vyhodnocení - materiál bude 

předložen dodatečně 

31. Program na podporu místních produktů 2021 – vyhodnocení  

32. Program na podporu cestovního ruchu a zahraničních vztahů – vyhodnocení 

33. Poskytnutí finančního daru z rozpočtu Olomouckého kraje Střední Morava – Sdružení 

cestovního ruchu a Jeseníky – Sdružení cestovního ruchu 

34. Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí návratné finanční výpomoci mezi 

Olomouckým krajem a Jeseníky – Sdružení cestovního ruchu 

35. Dotační program 14_01_Dotace na činnost a akce spolků hasičů a pobočných spolků 

hasičů Olomouckého kraje 2021 – dotační titul 14_01_2 – vyhodnocení  - materiál bude 

předložen dodatečně 

36. Poskytnutí věcného daru z rozpočtu Olomouckého kraje České republice – Hasičskému 

záchrannému sboru Olomouckého kraje - materiál bude předložen dodatečně 

37. Majetkové záležitosti příspěvkových organizací Olomouckého kraje - materiál bude 

předložen dodatečně 

38. Smlouva o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního fondu dopravní 

infrastruktury na rok 2021 - materiál bude předložen dodatečně 

39. Dodatek ke smlouvě o poskytnutí dotace s městem Plumlov na akci „Cyklostezka 

Plumlov“ - materiál bude předložen dodatečně 

40. Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace mezi Olomouckým krajem  

a 1. SK Prostějov, fotbalový klub a.s. - materiál bude předložen dodatečně 
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41. Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace mezi Olomouckým krajem 

a BK OLOMOUCKO, z.s. - materiál bude předložen dodatečně 

42. Dotační program 06_01_Program podpory kultury v Olomouckém kraji v roce 2021 – 

vyhodnocení 1. kola - materiál bude předložen dodatečně 

43. Dotační program 06_02_ Program na podporu stálých profesionálních souborů 

v Olomouckém kraji v roce 2021 – vyhodnocení - materiál bude předložen dodatečně 

44. Dotační program 06_03_Program na podporu pořízení drobného majetku v oblasti kultury 

v Olomouckém kraji v roce 2021 – vyhlášení - materiál bude předložen dodatečně 

45. Nominace zástupců Olomouckého kraje do orgánů společnosti Servisní společnost 

odpady Olomouckého kraje, a.s. - materiál bude předložen dodatečně 

46. Smlouva o převodu akcií společnosti Servisní společnost odpady Olomouckého kraje, 

a.s., na budoucího akcionáře Město Loštice - materiál bude předložen dodatečně 

47. Pověření poskytovatelů zdravotních služeb poskytováním služeb obecného 

hospodářského zájmu - materiál bude předložen dodatečně 

48. Pověření zdravotnických organizací službou obecného hospodářského zájmu - materiál 

bude předložen dodatečně 

49. Různé 

50. Závěr 

 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K předloženému programu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/1/2021 
Přítomno 52, pro 52, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0. Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 4 
 
 
 

2. Kontrola plnění usnesení Zastupitelstva Olomouckého kraje 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek: Obsahem důvodové zprávy je informace 
o kontrole plnění usnesení zastupitelstva. Všechny úkoly byly splněny nebo jsou 
předkládány na dnešním jednání v podobě samostatných materiálů. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/2/2021 
Přítomno 52, pro 52, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 5 
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3. Zpráva o činnosti Rady Olomouckého kraje za uplynulé období 
 
Dne 20. 4. 2021 byla zastupitelům k dispozici v aplikaci Předlohy NOVÁ VERZE materiálu č. 3 
– doplněna příloha č. 6 (Usnesení ze 17. schůze ROK ze dne 6. 4. 2021). Ve stejném termínu 
byla nová verze materiálu k dispozici veřejnosti. 

 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek: ROK předkládá zastupitelstvu zprávu o své 
činnosti, kterou tvoří usnesení ze schůzí rady. Zastupitelstvu jsou dnes předkládána 
usnesení ze 7 schůzí rady, přičemž usnesení z 6 schůzí rady již byla členům 
zastupitelstva zaslána e-mailem, a to v termínu uvedeném v důvodové zprávě. 
Usnesení ze schůze rady 19. 4. 2021 je dnes doplněno členům zasedání na stůl. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/3/2021 
Přítomno 52, pro 52, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 6 
 
 
 

4. Zápisy ze zasedání výborů Zastupitelstva Olomouckého kraje 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek: V příloze materiálu jsou výstupy ze zasedání 
výborů předložené předsedy výborů ZOK. Jedná se o zápis a usnesení z Výboru pro 
zdravotnictví, Výboru pro rozvoj cestovního ruchu, Finančního výboru, Kontrolního 
výboru a dva zápisy z Výboru pro regionální rozvoj. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/4/2021 
Přítomno 52, pro 52, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 7 
 
 
 

4.1. Zápisy ze zasedání výborů Zastupitelstva Olomouckého kraje – 
DODATEK 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek: V příloze materiálu jsou březnové zápisy ze 
zasedání Výboru pro rozvoj cestovního ruchu, Výboru pro výchovu, vzdělávání 
a zaměstnanost a Kontrolního výboru. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/5/2021 
Přítomno 52, pro 52, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 8 
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5. Volba přísedících Krajského soudu v Ostravě, pobočky v Olomouci 
a vzdání se funkce přísedící Krajského soudu v Ostravě, pobočky 
v Olomouci  
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek: Obsahem materiálu je návrh na zvolení nového 
přísedícího pana Karla Švece a vzetí na vědomí informace o vzdání se funkce přísedící 
paní Mgr. Pavly Kubíčkové. Prosím o opravu textu usnesení, kde je překlep ve jméně 
nově voleného přísedícího, jedná se o pana Švece.  
Na plátno bylo zastupitelům promítáno opravené usnesení. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
V průběhu projednávání byla členům ZOK promítána oprava materiálu: 

 v bodu 1 usnesení a v důvodové zprávě na str. 3 bylo opraveno jméno z Karla 
Čecha na Karla Švece. 

 
Hlasování o upraveném usnesení: 
Zastupitelstvo Olomouckého kraje po projednání: 
1. zvolilo pana Karla Švece, přísedícím Krajského soudu v Ostravě, pobočky v Olomouci, dle důvodové 
zprávy 
2. bere na vědomí vzdání se funkce přísedící Krajského soudu Ostrava, pobočky v Olomouci, Mgr. Pavly 
Kubíčkové, k datu 27. 4. 2021 
3. ukládá zaslat Krajskému soudu v Ostravě výpis tohoto usnesení Zastupitelstva Olomouckého kraje 
o volbě přísedícího a vzdání se funkce přísedící spolu s podkladovými materiály ke zvolenému 
přísedícímu a k odstupující přísedící 
Odpovídá: Krajský úřad Olomouckého kraje 
Realizuje: Ing. Lubomír Baláš, ředitel krajského úřadu 
Termín: 21. 6. 2021 

 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/6/2021 
Přítomno 52, pro 52, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 9 
 
 
 

6. Program na podporu JSDH 2021 – vyhodnocení dotačního titulu 
č. 14_02_01 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek: Zastupitelstvu je předloženo vyhodnocení 
dotačního titulu (DT) 1 – Dotace na pořízení, technické zhodnocení a opravu požární 
techniky, nákup věcného vybavení a zajištění akceschopnosti JSDH obcí OK. V DT 
bylo přijato 256 žádostí, 2 žádosti byly vyřazeny, 4 žadatelé dali storno žádosti 
a žadatel obec Turovice požádala o zpět vzetí své žádosti. Vzhledem k velkému 
převisu požadovaných dotací oproti schválené alokaci, která činila 5 784 300 Kč, 
doporučujeme zastupitelstvu schválit navýšení finanční alokace pro tento titul 
o 1 726 100 Kč z rezervy krizového řízení. Celková alokace se zvýší na 6 926 100 Kč. 
Je navrženo navýšenou alokaci rozdělit mezi JSDH v našem kraji dle přílohy č. 2 
usnesení – navržené částky se pohybují od 5 do 200 tisíc korun 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
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Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/7/2021 
Přítomno 52, pro 52, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 10 
 
 
 

7. Program na podporu JSDH 2021 – vyhodnocení dotačního titulu 
č. 14_02_02 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek: Zde se jedná o vyhodnocení DT 2 v rámci 
stejného dotačního programu (DP). V DT požádalo o dotaci 24 obcí, které současně 
čerpají investiční dotaci z rozpočtu Generálního ředitelství Hasičského záchranného 
sboru na pořízení nové cisternové automobilové stříkačky nebo dopravního 
automobilu. Požadavky odpovídají schválené alokaci a všichni žadatelé splnili 
podmínky DT.  
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/8/2021 
Přítomno 52, pro 51, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 11 
 
Ing. Obrusník nahlásil technický problém s hlasováním, jeho záměrem bylo hlasovat 
pro návrh. 
 
Oprava hlasování č. 11 
Přítomno 52, pro 52, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
 
 
 

8.1. Rozpočet Olomouckého kraje 2021 – rozpočtové změny 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek. Požádal předsedu Finančního výboru ZOK  
o vyjádření k bodům 8.1.–8.3. za výbor. 
 
Ing. Jurečka: Finanční výbor ZOK jednal minulý týden, projednávali jsme všechny 
body, které jsou dnes na jednání ZOK. Rozpočtové změny obsahují přílohy číslo 1, 2, 
3, které byly schváleny ROK, výbor je vzal na vědomí. Přílohu č. 4 výbor schválil. 
V materiálu Rozpočet OK 2021 – splátka revolvingového úvěru Komerční banky, a.s., 
jde o poslední dvé splátky (45. a 46.). Tímto bude úvěr ve výši 600 mil. Kč definitivně 
vypořádán, splacen. Součástí materiálu je výsledná tabulka o jednotlivých investičních 
akcích, na které byl úvěr využíván. Výbor doporučil zastupitelstvu tento materiál vzít 
na vědomí. Materiál Rozpočet OK 2021 – splátka úvěru na financování oprav, investic 
a projektů – jedná se o úvěr ve výši 100 mil. Kč, ze kterého byla čerpána částka 
482 034,34 Kč. I tento bod výbor podpořil. U všech tří uvedených bodů hlasovalo všech 
19 přítomných členů pro. Poslední bod Rozpočet OK 2021 – rozpočtové změny – 
DODATEK. K tomuto materiálu proběhla na jednání výboru diskuze. Byl podpořen 
16 hlasy, 3 členové se zdrželi. V rámci výboru také proběhla debata nad finančními 
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příjmy OK, daňovými příjmy v rámci prvního kvartálu, který ještě nebyl úplně uzavřen. 
Z jednotlivých tranší, jak je OK přijímal od finančního úřadu, je evidentní pokles příjmů. 
Odhady Ministerstva financí z hlediska fungování ekonomiky v letošním roce se úplně 
nenaplňují. Rozdíl v příjmech mezi prvním kvartálem roku 2020 a první kvartálem roku 
2021 je zhruba -30,5 milionu korun. 
 
Ing. Suchánek: Rozpočtové změny uvedené v příloze číslo 1, 2, a 3 byly schválené 
radou 2. 3., 15. 3., 29. 3. a jsou předkládány zastupitelstvu na vědomí. Jedná se 
o zapojení účelových dotací ze státního rozpočtu pro OK a jím zřízené příspěvkové 
organizace (PO), zapojení dotací na financování investičních projektů, zapojení 
příspěvků od obcí a darů na základě uzavřených smluv, zapojení odvodů a finanční 
vypořádání PO OK, zapojení přijatých pojistných plnění, zapojení části použitelného 
zůstatku na bankovních účtech OK k 31. 12. 2020 do rozpočtu roku 2021 ve výši 
312 mil. Kč. Ke snížení daňových příjmů z toho bylo použito 128 mil. Kč. Dále se jedná 
o převedení finančních prostředků mezi jednotlivými odbory, přesuny uvnitř rozpočtu 
jednotlivých odborů v rámci schváleného rozpočtu, jako jsou poskytnutí dotací 
z programu Víceletá podpora významných kulturních akcí, navýšení příspěvku pro 
Koordinátora integrovaného dopravního systému OK (KIDSOK), navýšení příspěvků 
pro PO, například na provoz pro dětské domovy z rezervy odboru podpory řízení 
příspěvkových organizací, financování investičních projektů, převod prostředků ze 
spláceného revolvingového úvěru Komerční banky do rezervy OK na mimořádnou 
splátku, přesuny prostředků na základě projednávaných vyhodnocení DT.  
Rozpočtové změny v příloze číslo 4 byly odsouhlaseny radou 15. 3. a jsou předkládány 
zastupitelstvu ke schválení. Jedná se o navýšení příjmů kraje za propagaci na základě 
smlouvy, zapojení refundací mezd a odvodů u projektů, zapojení finančních prostředků 
z depozitního účtu pro vyúčtování mezd za měsíc prosinec, individuální dotace (ID) 
a dary na realizaci projektů realizovaných Jeseníky – Sdružením cestovního ruchu 
(SCR) a Střední Morava – SCR, snížení rozpočtu OK o prominutou splátku půjčky od 
společnosti Jeseníky – SCR, poslední zapojení vratky omylem vyplacené náhrady za 
likvidaci léčiv v roce 2020. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/9/2021 
Přítomno 52, pro 52, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 12 
 
 
 

8.1.1. Rozpočet Olomouckého kraje 2021 – rozpočtové změny – DODATEK 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek: Materiál byl ROK schválen 19. 4. a nyní je 
zastupitelstvu předkládán na vědomí. V příloze č. 1 se jedná o zapojení účelových 
dotací ze státního rozpočtu pro OK a jím zřizované PO, zapojení příspěvku 
z Ministerstva financí z kompenzačního bonusu za rok 2021 ke zmírnění negativních 
dopadů působnosti tohoto zákona na daňové příjmy OK, zapojení dotace a darů na 
financování investičních projektů, zapojení zůstatků na zvláštním bankovním účtu pro 
financování kotlíkových dotací v OK II. do rozpočtu roku 2021 na splátky revolvingu ve 
výši 22 mil. Kč, převedení finančních prostředků mezi jednotlivými odbory, jako jsou 
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poskytnutí prostředků ze státní dotace Fondu ohrožených dětí pro děti vyžadující 
okamžitou pomoc, poskytnutí ID na základě usnesení ROK ze dne 6. 4. z rezervy na 
ID, poskytnutí prostředků na podporu sportovních oddílů z rezervy rady ve výši 
10 mil. Kč. Dále jsou to přesuny uvnitř rozpočtu jednotlivých odborů v rámci 
schváleného rozpočtu, například převod prostředků na poskytnutí finančního daru obci 
Turovice, přesun prostředků na základě projednávaných vyhodnocení DT, posílení 
rezervy na ID ve výši 2 mil. Kč, navýšení příspěvků pro KIDSOK.  
Rozpočtové změny v příloze č. 2 byly odsouhlasené radou dne 19. 4. a jsou 
předkládány ke schválení. Jedná se o navýšení příjmů kraje ze smluvních pokut, 
snížení zapojení vratky omylem vyplacené náhrady za likvidaci léčiv, navýšení příjmů 
kraje z úhrady za vystavenou fakturu u projektu Podpora přírodních věd technických 
oborů a využití digitálních technologií a navýšení příjmu z pronájmu na základě 
dodatku číslo 9 ke smlouvě o nájmu, financování projektů v oblasti zdravotnictví 
v nemocnici Šternberku. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/10/2021 
Přítomno 52, pro 50, proti 0, zdržel se 2, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 13 
 
 
 

8.2. Rozpočet Olomouckého kraje 2021 – splátka revolvingového úvěru 
Komerční banky, a.s. 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek: Jedná se o úvěr ve výši 600 mil. Kč. 
Zastupitelstvu je překládána na vědomí informace o jednotlivých splátkách 
revolvingového úvěru, který je splácen z přijatých dotací. Konkrétně jde  
o 45. a 46. splátku úvěru ve výši 63 tis. Kč. Těmito splátkami došlo ke kompletnímu 
splacení revolvingového úvěru. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/11/2021 
Přítomno 52, pro 51, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 14 
 
 
 

8.3. Rozpočet Olomouckého kraje 2021 – splátka úvěru na financování 
oprav, investic a projektů 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek: ZOK je předkládána na vědomí informace 
o splácení revolvingového úvěru na financování oprav, investic a projektů. První 
splátka revolvingového úvěru byla ve výši 482 tis. Kč, dosud bylo z revolvingového 
úvěru čerpáno 100 mil. Kč, ke splacení tedy zůstává 99 518 000 Kč.  
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Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/12/2021 
Přítomno 52, pro 51, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 15 
 
 
 

9.1. Žádosti o poskytnutí individuálních dotací v odboru kancelář 
hejtmana – televizní vysílání 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek: Na jednání předsedů zastupitelských klubů 
jsme tento bod zevrubně probírali 19. 4. 2021. Vedení kraje přehodnotilo rozsah 
mediální spolupráce. Pro letošní rok jsme se i s ohledem na dopady pandemické krize 
rozhodli nakonec podpořit všechny tři soukromé televize, TV MORAVA, ZZIP a Televizi 
Přerov, částkou, která bude snížena na tento rok na 50 %, tj. na celkovou hodnotu 
2,5 mil. Kč. Částka bude poskytnuta nikoliv objednávkou na služby, jak tomu bylo 
v minulosti, ale formou ID. Chceme tímto krokem podpořit tyto televize jako 
zaměstnavatele a jako zdroj pomoci pro občany. Nebudeme vyžadovat žádný 
konkrétní obsah. Dotace je tedy zcela v rukou příjemců dotace. Obsahem materiálu 
jsou i smlouvy.  
Vyzval zastupitele k dotazům.  
 
Ing. Vrána: Chtěl bych se krátce vyjádřit k  individuálním žádostem (IŽ), nejen k této, 
ale ke všem, které budou následovat. O IŽ jsem mluvil už minule, nechci žádnou 
z těch, které se budou dnes řešit, zpochybnit. Za poslední 4 roky v předchozím období 
jsme byli soustavně kritizování za to, že jsou IŽ, že jich je hodně, a že to není příliš 
transparentní. Samozřejmě jsme se tomu od roku 2016 věnovali a z podílu 44 % IŽ 
z celé dotační politiky kraje jsme se dostali až na 14 %. Nyní máme k projednání 
zhruba 17 žádostí v rozsahu 35 mil. Kč. Muzeum umění Olomouc 27 mil. Kč. Alokace 
je 81 mil. Kč, z toho je 53 mil. Kč zasmluvněno, a to se týká i Muzea umění Olomouc. 
Po sečtení žádostí (35 mil. Kč) + 53 mil. Kč se nacházíme lehce nad alokací. Jaký tedy 
bude postup do konce roku? Chápu, že se dá každá ze žádostí řešit individuálně tím, 
že se budou brát prostředky z rezervy atd., ale chci se zeptat, s jakým objemem peněz 
do IŽ lze počítat do konce roku, jestli bude alokace navýšena, případně na kolik. 
Závěrem vznesl dotaz, zda IŽ byly projednány v příslušných komisích/výborech. 
 
Ing. Suchánek: Částka 35 mil. Kč je natolik malá, že rozdělovat ji v rámci tolika 
žádostí, které přišly, bylo opravdu nelehké.  Původně bylo v plánu ji rozdělit do dvou 
částí s tím, že v druhé polovině roku by bylo druhé kolo, ale to se nepodařilo, protože 
převis poptávky byl velký. Hodláme se o tom bavit dále, ale nyní musíme počkat na 
uzávěrku předchozího roku, kde předpokládáme, že se určitě nějaké finanční 
prostředky objeví. Můžeme předpokládat, že to budou desítky mil. Kč. Konkrétní 
částku nyní neumím říct, musíme opravdu počkat na výsledek hospodaření loňského 
roku.  
K druhé části otázky – projednání IŽ v komisích/výborech požádal příslušné garanty 
dotačních oblastí o vyjádření. 
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Ing. Bc. Sokolová sdělila, že ID v oblasti cestovního ruchu byly projednány na 
zasedání výboru dne 26. 4. 
 
Mgr. Slavotínek informoval, že obě předkládané žádosti za sociální oblast (obec 
Víceměřice, město Hanušovice) byly projednány a podpořeny v Komisi pro rodinu 
a sociální záležitosti ROK. 
 
Ing. Šafařík, MBA, vyjádřil, že žádost z oblasti strategického rozvoje byla projednána 
ve Výboru pro regionální rozvoj ZOK. 
 
RNDr. Jakubec, Ph.D., sdělil, že za školství jsou předloženy dvě žádosti (Sluňákov – 
centrum ekologických aktivit města Olomouce a Středisko volného času a zařízení pro 
další vzdělávání pedagogických pracovníků Doris Šumperk). Obě byly projednány ve 
Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost ZOK a byly podpořeny. 
 
M. Zácha informoval, že IŽ za rezort dopravy i sport byly komisím předloženy na 
vědomí. 
 
Ing. et Ing. Šmída sdělil, že žádostí v oblasti životního prostředí předem probírány 
nebyly. 
 
Bc. Žůrek vyjádřil, že žádosti v oblasti kultury na komisi probírány nebyly, neboť 
žádost na celoroční činnost Muzea umění Olomouc vychází ze zakládací smlouvy 
a příspěvek na výkup parcely ve výši 2 mil. Kč vychází z vratky oproti roku 2020. 
 
Ing. Vrána: Velmi děkuji za odpovědi, jsem rád, že jsem si nevšiml, že u většiny žádosti 
projednány byly, nicméně v některých komisích ne, v některých jen vzaty na vědomí. 
Možná by bylo dobré to zkoordinovat, aby je komise nejen braly na vědomí, ale 
odhlasovaly je.  
A ještě, co se týká ID, jsem rád, že se tím budete zabývat, že se budete bavit 
o navýšení alokace. Sebelepší dotační politika nelze dělat bez IŽ, protože 
programovou dotační politikou nelze pokrýt vše. 
 
Ing. Suchánek: Děkuji za tuto připomínku, jsme si vědomi vlastně od začátku, že 
některé věci se bez IŽ neobejdou. Vaše připomínka o komisích bude zaznamenána 
v zápise a rada ji bere v potaz.  
 
Další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/13/2021 
Přítomno 52, pro 50, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 16 
 
MUDr. Mareš, MBA, nahlásil technický problém s hlasováním, jeho záměrem bylo 
hlasovat pro návrh. 
 
Oprava hlasování č. 16 
Přítomno 52, pro 51, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 0 
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9.2. Žádost o poskytnutí individuální dotace v oblasti krizového řízení 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek: Žadatelem o ID v oblasti krizového řízení je 
město Kostelec na Hané. V roce 2020 si podalo žádost o ID na hasičskou zbrojnici ve 
výši 4,5 mil. Kč. Této žádosti bylo předchozí radou vyhověno částečně, a to pouze ve 
výši 2 mil. Kč. Z tohoto důvodu si město Kostelec na Hané podalo žádost o dotaci 
i v letošním roce. V důvodové zprávě předloženého materiálu jsou uvedena 
zdůvodnění této investice, kolik má výjezdů atd. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/14/2021 
Přítomno 52, pro 52, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 17 
 
 
 

9.3. Žádosti o poskytnutí individuálních dotací v oblasti cestovního 
ruchu a vnějších vztahů 
 
Úvodní slovo přednesla Ing. Bc. Sokolová: Jedná se o žádosti, které se objevují každý 
rok – údržba lyžařských běžeckých tratí, dotace Klubu českých turistů i projekt 
Olomouc region Card. V pravidlech poskytování dotací z OK je explicitně udáno, že 
žadatelem vyhlášených titulů nemohou být Klub českých turistů, Jeseníky – SCR, ani 
administrátor projektu Olomouc region Card. Proto jsou žádosti podány 
prostřednictvím ID. Částky, které se doporučují ke schválení, jsou ve stejné výši jako 
v loňském roce – údržba lyžařských běžeckých tratí 900 tis. Kč, Klub českých turistů 
500 tis. Kč a administrátor projektu Olomouc region Card 371 800 Kč. Výbor doporučil 
zastupitelstvu schválit dotace v plné výši. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/15/2021 
Přítomno 52, pro 51, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 18 
 
 
 

9.4. Žádosti o poskytnutí individuální dotace v oblasti dopravy 
 
Dne 20. 4. 2021 byla zastupitelům k dispozici v aplikaci Předlohy NOVÁ VERZE přílohy 
usnesení č. 1. Ve stejném termínu byla nová verze materiálu k dispozici veřejnosti. 

 
Úvodní slovo přednesl M. Zácha. Přednesl návrh usnesení z předloženého materiálu. 
Mikroregion Hranicko. Mikroregion nežádal v programu v oblasti dopravy na výstavbu 
a opravy cyklostezek z tohoto důvodu, že žádost je vyšší než maximální částka. Jedná 
se o stavbu, která je významná nejen pro náš region. Cyklostezka Bečva zahrnuje asi 
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160 km. Mikroregion Hranicko získal v minulosti dotaci ze Státního fondu dopravní 
infrastruktury ve výši 77 mil. Kč. Město Hranice tento projekt spolufinancuje 6 mil. Kč 
a obce Černotín a Ústí, na jejichž katastru se tato stavba odehrává, financovaly 
9,5 mil. Kč. Pokud schválíme tento materiál, mikroregionu bude v letošním roce 
poskytnuta částka 6,5 mil. Kč, z rozpočtu roku příštího bude poskytnuta částka 
6 mil. Kč. S pány starosty je to konzultováno a vykomunikováno. Pokud bychom dotaci 
neschválili, ohrozíme dostavbu cyklostezky. Navazujeme samozřejmě také na to, jaká 
jednání probíhala již v minulém volebním období.  
Druhým žadatelem je Sportcentrum dětí a mládeže. Jedná se o zabezpečení 
programů, které směřují ke snižování dopravní nehodovosti a jejich následků, ke 
zvýšení bezpečnosti silničního provozu, je to tzv. BESIP. V podstatě je naší povinností, 
abychom 1 mil. Kč žadateli poskytli a služba byla OK poskytována.  
Třetí žadatel je město Plumlov, které požaduje částku 2,5 mil. Kč z rozpočtu kraje. 
Celková výše akce (mostní konstrukce) je ve výši 8,9 mil. Kč. Vlastní zdroje města jsou 
v rozsahu 6 000 428 Kč. Jedná se o lávku, která trasu spojí. Došlo k nutné změně 
technologie a město Plumlov žádá o dofinancování uvedené částky.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/16/2021 
Přítomno 51, pro 51, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 19 
 
 
 

9.5. Žádosti o poskytnutí individuální dotace v oblasti strategického 
rozvoje 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Šafařík, MBA: ZOK je předkládána žádost v oblasti 
strategického rozvoje zájmového sdružení Regionální agentura pro rozvoj střední 
Moravy na činnost této agentury. Žádost je ve výši 1,5 mil. Kč, což je zhruba 50% podíl 
k celkovým předpokládaným výdajů agentury. ROK doporučuje částečně vyhovět, a to 
ve výši 1 mil. Kč. Důvodová zpráva rovněž obsahuje informaci na vědomí o vyhovění 
žádosti dotaci pro spolek Sdružení místních samospráv ČR, z. s. (SMS) ve výši 
190 tis. Kč.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. 
 
L. Okleštěk: V materiálech jsem se dočetl, že smlouvu najdu v příloze, ale nenašel 
jsem ji. Šlo by třemi větami sdělit, na jaký účel SMS peníze dáváme? 
 
Ing. Šafařík, MBA: Pokud není v příloze, omlouvám za administrativní nedopatření. 
Jak bylo řečeno, ty peníze jdou na provoz agentury, která se zabývá dotačním 
poradenstvím, přípravou a řízením projektů pro povětšinou obce v části OK.  
 
L. Okleštěk upozornil, že dotaz se týkal SMS – 190 tis. Kč. 
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Ing. Šafařík, MBA: Dotace je na podporu manažera spolku v regionu v OK. Manažer 
má na starosti komunikaci se starosty, aktualizaci, informace o nové legislativě apod. 
 
L. Okleštěk: Všechna sdružení by měla žít z příspěvků těch, kteří jsou v nich 
organizováni. Nepamatuji si, že by byl v minulosti dáván příspěvek na činnost 
manažera v regionu. Byly nějaké požadavky na zpracování konkrétních materiálů. 
V budoucnu může takových žádostí přijít hodně, bude pak složité rozlišovat, komu 
dáme, komu ne. 
 
Ing. Šafařík, MBA: SMS podávalo takovou žádost každý rok, myslím, že zastupitelstvo 
v roce 2017 žádosti vyhovělo. Určitě mám v plánu se s  manažerem pravidelně 
setkávat na dvouměsíční bázi a řešit s ním potřeby OK a činnosti SMS, v čem můžou 
být pro kraj přínosní. 
 
L. Okleštěk požádal o výstup, který bude popisovat přínosy sdružení a manažera 
pro OK. 
 
Ing. Suchánek sdělil, že požadavek bude zaznamenán v zápise a slíbil, že informace 
bude podána. 
 
Ing. Sršeň, Ph.D., doplnil, že SMS v OK dneska sdružuje téměř 250 obcí a zejména 
pro malé obce pomáhá vykonávat agendu, která se jim z hlediska legislativy nabaluje, 
ať je to GDPR, odpadová legislativa atd. Sdružení je podporováno všemi kraji, 
v loňském roce s výjimkou Olomouckého a Karlovarského. Sdělil, že určitě v minulosti 
bylo sdružení podpořeno i během minulé koalice.  
 
Další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/17/2021 
Přítomno 52, pro 38, proti 1, zdržel se 13, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 20 
 
 
 

9.6. Žádosti o poskytnutí individuální dotace v oblasti školství 
 
Úvodní slovo přednesl RNDr. Jakubec, Ph.D.: Předkládáme 2 žádosti, první je 
Středisko volného času a zařízení pro další vzdělávání pedagogických pracovníků 
Doris Šumperk, žádá 650 tis. Kč. Rada doporučuje vykrýt částku 500 tis. Kč. Druhá 
žádost je Sluňákov – centrum ekologických aktivit města Olomouce, žádá 
o 1 150 tis. Kč. Navrhujeme vykrýt 800 tis. Kč. Jedná se o organizace, které byly 
podporovány pravidelně i předchozím zastupitelstvem. Rozhodujeme také o udělení 
výjimky pro Sluňákov. Mohli by žádat v klasickém DT, bohužel částka v klasickém titulu 
je maximálně 600 tis. Kč. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
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Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/18/2021 
Přítomno 52, pro 51, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 21 
 
 
 

9.7. Žádost o poskytnutí individuální dotace v oblasti sociální 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek: IŽ obce Víceměřice se týká projektu Domov 
u rybníka Víceměřice, pavilon domova se zvláštním režimem. Předmětem tohoto 
projektu je výstavba nového pavilonu. Výstavbou vznikne 36 nových lůžek. Celkové 
náklady projektu činí 65 mil. Kč, z toho primární podpora ze strany Ministerstva práce 
a sociálních věcí je ve výši téměř 30 mil. Kč. Podpora OK by se týkala stavebních 
objektů 01, 03, 09 a 10 v celkové hodnotě přes 51 mil. Kč. Právě do těchto částí 
projektů navrhujeme naplnit dřívější příslib OK podpory kofinancování ve výši téměř 
17 mil. Kč s tím, že částka se z důvodů rozložení v čase a menší náročností dopadu 
na rozpočet OK navrhuje rozložit do dvou let. V letošním roce 8 329 000 Kč a v příštím 
roce 8 579 000 Kč. Jedná se o příslib z minulého volebního období, se kterým se ROK 
v tomto volebním období ztotožnila. Jedná o nemalé finanční prostředky, nicméně 
nakonec ROK vzala v potaz určité historické souvislosti, kdy uvedené zařízení někdy 
v roce 2005 bylo jediné, které nespadlo do zřizovatelské pravomoci OK, ale převzala 
si ho obec. Tím samozřejmě odlehčila neinvestičním výdajům OK, proto i přes 
ekonomickou situaci, v jaké se OK nachází, rada zvážila podpořit tento požadavek. 
Tímto krokem reagujeme nejen na nedostatek lůžek v sociální službě kategorie domov 
se zvláštním režimem, ale současně zvyšujeme šanci, že zařízení bude obec 
Víceměřice schopna provozovat i do budoucna. Příspěvková organizace má šestkrát 
nebo osmkrát vyšší rozpočet než samotná obec, její zřizovatel. Nevím, co tehdy obecní 
zastupitelstvo k tomu vedlo, ale je to obrovská zátěž a na druhé straně úleva pro 
rozpočet OK právě v oblasti neinvestičních výdajů. Žádost projednána v Komisi pro 
rodinu a sociální záležitosti ROK. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. 
 
L. Okleštěk: Jsem rád, že rada navázala na trend, který jsme nastoupili, protože 
Víceměřice jsou skutečně malá obec. Klienti jsou osoby se zdravotním postižením 
a obec tam odvádí neskutečný kus práce. Také jsem nepochopil, proč si obec zařízení 
vzala na sebe. Když jsem si ale vyhodnotil, jaké obrovské úspory jsme na kraji měli 
díky tomu, že obec provozuje toto zařízení, nic nestálo v cestě k tomu, abychom 
zařízení podpořili. 
 
Další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/19/2021 
Přítomno 52, pro 51, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 22 
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9.7.1. Žádost o poskytnutí individuální dotace v oblasti sociální – 
DODATEK 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek: Materiál byl doplněn minulý týden z důvodu, 
že do poslední chvíle se s žadatelem projednávala výše podpory a její účelové 
zaměření. Z důvodů nedostatku finančních prostředků nejsme schopni podpořit celou 
výši žádosti – 3 mil. Kč. Po dlouhé diskuzi se rada rozhodla podpořit projekt města 
Hanušovice H-point 2021 aspoň částkou 1,5 mil. Kč. Projekt H-point 2021 se zabývá 
komplexně problematikou nezaměstnaných, obtížně umístitelných na trhu práce 
a sociálním vyloučením ohrožených osob na Hanušovicku. Opravdu se jedná o pilotní 
projekt, předmětem je zajištění finančních prostředků na mzdy klíčových pracovníků, 
vedoucích pracovních skupin, součástí je také pořízení vozidla nezbytného pro 
zajišťování činnosti tohoto projektu, samotnou přepravu pracovníků na sjednanou 
práci. H-point 2021 je systém založený na modelu prostupného zaměstnávání, 
zahrnuje práci s celými rodinami, včetně dětí. Ve spolupráci se základní školu byla 
vytvořena pozice sociálního pedagoga. H-point 2021 je založen na společné a cílené 
spolupráci města Hanušovice, Úřadu práce v Hanušovicích, školy a poskytovatelů 
sociálních služeb na Hanušovicku. Doposud bylo v rámci H-point 2021 zaměstnáno 
76 osob. Rada považuje tento projekt za příklad dobré praxe a pilotní projekt, který 
začal již v minulém roce. Opět rádi navazujeme a pokračujeme v podpoře tohoto 
výborného příkladu. Diskuze se žadatelem se týkala toho, na co podporu použít. 
Žadatel se rozhodl ji primárně použít na neinvestiční výdaje v souvislostí 
s financováním mezd klíčových pracovníků, vedoucích pracovních skupin, protože ti 
jsou opravdu stěžejní pro úspěch projektu, dohlížejí na budování pracovních návyků 
a na osvojování si dovedností, které si potom lidé nesou do dlouhodobých finálních 
zaměstnání, například v komerční sféře. 
Musím se zpětně omluvit za nepřesnou informaci, protože v průběhu projednání jsem 
si uvědomil, že tato žádost nebyla projednána Komisí pro rodinu a sociální záležitosti 
ROK z důvodu, že jsme do poslední chvíle ladili parametry podpory. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/20/2021 
Přítomno 52, pro 50, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 2 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 23 
 
 
 

9.8. Žádosti o poskytnutí individuálních dotací v oblasti životního 
prostředí a zemědělství 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. et Ing. Šmída: Vedení OK se rozhodlo podpořit v oblasti 
životního prostředí 2 IŽ. První se týká sanačního zásahu, respektive likvidace staré 
ekologické zátěže v Olšanech u Prostějova. ZOK již 18. 9. 2017 deklarovalo příslib 
finanční podpory tohoto projektu, nejvýše však do částky 21 060 367 Kč. Dosud bylo 
vyplaceno něco přes 18 mil. Kč. Schválením částky přes 3 mil. Kč tak naplňujeme 
příslib zastupitelstva z roku 2017. Bez ohledu na toto usnesení jde o důležitý projekt – 
očištění spodních vod, které byly kontaminovány ještě v dobách totality.  
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Druhá podpořená žádost je Českomoravské myslivecké jednoty. Jedná se o Národní 
výstavu psů Floracanis Olomouc 2021. Akce má celonárodní, mezinárodní význam, 
proto je navrženo ji podpořit ve výši 250 tis. Kč. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/21/2021 
Přítomno 52, pro 51, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 24 
 
 
 

9.9. Žádosti o poskytnutí individuálních dotací v oblasti kultury 
 
Úvodní slovo přednesl Bc. Žůrek. Požádal o podporu žádosti Muzea umění 
v Olomouci. Jedná o žádost na celoroční činnost muzea v částce 27 285 000 Kč, která 
vychází ze zakládací smlouvy mezi OK a Muzeem umění Olomouc již z roku 2006. 
Dále jde o žádost o podporu na výkup pozemků. Jedná se o poslední pozemek 
potřebný k výstavbě Středoevropského fóra v Olomouci – dotace ve výši 2 mil. Kč. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/22/2021 
Přítomno 52, pro 51, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 25 
 
 
 

9.10. Žádost o poskytnutí individuální dotace v oblasti sportu – Kanoistika 
Přerov, z.s. 
 
Úvodní slovo přednesl M. Zácha. Přednesl návrh usnesení z předloženého materiálu.  
Žadatel si požádal o dotaci na výstavbu kotevní stěny pro molo v přerovské loděnici. 
Celkové předpokládané výdaje jsou ve výši 1 mil. Kč, výše požadované podpory je 
300 tis. Kč. Město Přerov poskytlo žadateli dotaci ze svého rozpočtu 600 tis. Kč. 
Žadatel nemohl požádat v programu na podporu rekonstrukcí sportovních zařízení 
v roce 2021, protože nesplnil podmínku DT – nemohl prohlásit, že je vlastníkem 
dotčené plochy, vlastníkem je Česká republika.  
Ač jsme jednali s Povodím Moravy, tak dobrozdání nedalo, tudíž jsme přistoupili 
k přidělení ID, aby záměr mohl být uskutečněn. Je to také žádost, která již byla 
projednávána s minulým vedením kraje. Nyní jsme jen museli najít cestu, jak žadateli, 
pokud bude vůle zastupitelů, vyjít vstříc.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy 
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Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/23/2021 
Přítomno 51, pro 51, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 26 
 
 
 

10.1. Majetkoprávní záležitosti – odprodej nemovitého majetku 
10.2. Majetkoprávní záležitosti – odkoupení nemovitého majetku 
10.2.1. Majetkoprávní záležitosti – odkoupení nemovitého majetku – 
DODATEK 
10.3. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatné převody nemovitého majetku 
10.3.1. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatné převody nemovitého 
majetku – DODATEK 
10.4. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatná nabytí nemovitého majetku 
10.4.1. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatná nabytí nemovitého 
majetku – DODATEK 
10.5. Majetkoprávní záležitosti – vzájemné bezúplatné převody 
nemovitého majetku  
 
Ing. Suchánek navrhl sloučení hlasování k bodům 10.1.–10.5. Jedná se 
o procedurální návrh, o kterém se bude hlasovat. 

Vyzval zastupitele k dotazům ohledně postupu společného hlasování o bodech  
10.1.–10.5. K navrženému postupu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Procedurální hlasování o možnosti hlasovat o bodech 10.1.–10.5. současně: 
Přítomno 52, pro 49, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 3 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 27 
 
Úvodní slovo k uvedeným bodům přednesl Ing. Suchánek.  Přednesl základní 
informace z předložených materiálů. Vyzval zastupitele k dotazům. K obsahu 
projednávaných materiálů 10.1.–10.5. nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Jedním hlasováním byla schválena usnesení k následujícím bodům: 
10.1. Majetkoprávní záležitosti – odprodej nemovitého majetku – UZ/4/24/2021 
10.2. Majetkoprávní záležitosti – odkoupení nemovitého majetku  – UZ/4/25/2021 
10.2.1. Majetkoprávní záležitosti – odkoupení nemovitého majetku – 
DODATEK  – UZ/4/26/2021 
10.3. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatné převody nemovitého majetku  – 
UZ/4/27/2021 
10.3.1. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatné převody nemovitého majetku 
– DODATEK  – UZ/4/28/2021 
10.4. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatná nabytí nemovitého majetku  – 
UZ/4/29/2021 
10.4.1. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatná nabytí nemovitého majetku – 
DODATEK  – UZ/4/30/2021 
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10.5. Majetkoprávní záležitosti – vzájemné bezúplatné převody nemovitého 
majetku  – UZ/4/31/2021 
 
Přítomno 51, pro 48, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 3 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 28 
 
 
 

11. Dotační program Podpora výstavby a oprav cyklostezek 2021 – 
vyhodnocení 
 
Úvodní slovo přednesl M. Zácha. Přednesl návrh usnesení z předloženého materiálu. 
V rozpočtu byla schválena částka ve výši 11 mil. Kč. V termínu bylo podáno 19 žádostí, 
celková požadovaná výše dotací po OK převyšovala částku 22 mil. Kč. Hodnoceno 
bylo 18 žádostí, návrh na vyhovění je předkládán u 9 žádostí v celkovém rozsahu 
10 825 110 Kč.  V případě, že není alokovaná částka v rozpočtu dostatečná, je 
posuzováno podle pořadí bodů a umístění jednotlivých žádostí. Program byl předložen 
k projednání v Komisi pro dopravu ROK, poté na jednání rady.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
V materiálu byla provedena technická oprava: 

 v bodu 2 usnesení byl text … dle bodu 2 nahrazen textem … dle bodu 1. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/32/2021 
Přítomno 52, pro 48, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 4 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 29 
 
 
 

12. Dotační program Podpora opatření pro zvýšení bezpečnosti provozu 
a budování přechodu pro chodce 2021 – vyhodnocení 
 
Úvodní slovo přednesl M. Zácha. Přednesl návrh usnesení z předloženého materiálu. 
V rozpočtu na rok 2021 byla alokována částka ve výši 5 mil. Kč. Přijali jsme 29 žádostí 
o celkovém součtu převyšující 21 mil. Kč. Hodnoceno bylo 28 žádostí. Návrh na 
vyhovění podle obdržených bodů je u prvních čtyřech žadatelů. V podstatě je 
vyčerpána celá částka, která byla stanovena rozpočtem – 4 770 501 Kč. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/33/2021 
Přítomno 52, pro 47, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 5 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 30 
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13. Dotační program Podpora výstavby, obnovy a vybavení dětských 
dopravních hřišť 2021 – vyhodnocení 
 
Úvodní slovo přednesl M. Zácha. Přednesl návrh usnesení z předloženého materiálu. 
Pro tento rok byla v rozpočtu alokována částka ve výši 4 mil. Kč. Přijali jsme 10 žádostí. 
Návrh na vyhovění je u prvních 7 žádostí, 3 žádosti neuspěly. Tento DT byl nejprve 
hodnocen administrátorem, pak v Komisi pro dopravu ROK. Rada taktéž materiál 
projednala a podala návrh na usnesení. Celkem bude čerpána částka 3 955 865 Kč. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/34/2021 
Přítomno 52, pro 45, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 7 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 31 
 
 
 

14. Dotační program 07_06_Program na podporu investičních akcí 
v oblasti sportu – technické a sportovní vybavení sportovních 
a tělovýchovných zařízení v Olomouckém kraji v roce 2021 – vyhlášení 
 
Úvodní slovo přednesl M. Zácha. Přednesl návrh usnesení z předloženého materiálu. 
Rozpočtem stanovená částka na tento DT je ve výši 4 mil. Kč. Schvalujeme pravidla 
pro vyhlášení programu, vzor žádosti veřejnoprávní smlouvy, vzor finančního 
vyúčtování akce. Příjem žádostí bude od 28. května do 25. června. Vyhodnocení bude 
zastupitelstvu, po zhodnocení komisí a projednání v ROK, předloženo 20. 9. 2021. 
Návrh pravidel byl projednán příslušnou komisí. 
Požádal o na doplnění textu v příloze usnesení č. 1 na str. 17. V tabulce bude 
doplněno: „MŮŽE BÝT VYHOVĚNO**“ a pod tabulkou: „**Pořadí žadatelů bude 
seřazeno podle počtu dosažených bodů. Žadatelům bude vyhověno nebo kráceno 
pouze do výše schválených finančních prostředků zastupitelstvem v tomto dotačním 
programu.“. Tato věta je doplněna na základě jiného DP, který je dnes předkládán ke 
schválení už jako vyhodnocený. Je to nutné pro případ, že budou vyčerpány stanovené 
peněžní prostředky. Žádosti, které budou pod čarou, tak nemůžou být uspokojeny.  
Upravená příloha byla zastupitelům promítána na plátno. 
 
Ing. Suchánek: Děkuji za prezentaci bodu i za doplnění. 
Vyzval zastupitele k dotazům. 
 
L. Okleštěk se dotázal, zda je možné takto pravidla upravovat.   
 
Ing. Suchánek vysvětlil, že to lze, pravidla se teprve schvalují k vyhlášení. 
 
Další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
V průběhu projednávání byla členům ZOK promítána oprava materiálu: 

 v bodu 1 usnesení byl text dle Příloh č. 1–5 nahrazen textem dle upravené 
přílohy č. 1 a příloh č. 2–5, 
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 v příloze usnesení č. 1 na str. 17 byl do tabulky ve sloupci NÁVRH ŘÍDÍCÍMU 
ORGÁNU v řádku počtu dosažených bodů 201–550 doplněn text MŮŽE BÝT 
VYHOVĚNO** a doplněna vysvětlivka pod tabulkou **Pořadí žadatelů bude 
seřazeno podle počtu dosažených bodů. Žadatelům bude vyhověno nebo 
kráceno pouze do výše schválených finančních prostředků 
zastupitelstvem v tomto dotačním programu. 

 
Hlasování o upraveném usnesení: 
Zastupitelstvo Olomouckého kraje po projednání: 
1. schvaluje pravidla dotačního programu Olomouckého kraje 07_06_Program na podporu investičních 
akcí v oblasti sportu – technické a sportovní vybavení sportovních a tělovýchovných zařízení 
v Olomouckém kraji v roce 2021 (dále jen „dotační program“) dle důvodové zprávy a dle upravené 
přílohy č. 1 a příloh č. 2–5 usnesení a vyhlašuje dotační program 
2. ukládá krajskému úřadu zajistit od 27. 4. 2021 zveřejnění dotačního programu dle bodu 1 usnesení 
Odpovídá: Krajský úřad Olomouckého kraje 
Realizuje: Ing. Lubomír Baláš, ředitel krajského úřadu 
Termín: 21. 6. 2021 
3. ukládá předložit vyhodnocení žádostí o dotaci obcí na konkrétní účel, a to včetně návrhu na uzavření 
veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotací s příjemci na zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje 
Odpovídá: Rada Olomouckého kraje 
Realizuje: Michal Zácha, náměstek hejtmana 
Termín: 20. 9. 2021 
4. zmocňuje v případě nedočerpání finančních prostředků v dotačním programu dle bodu 1 usnesení 
Radu Olomouckého kraje k rozhodnutí o převodu nevyčerpaných finančních prostředků do jiného 
dotačního programu nebo dotačního titulu 

 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/35/2021 
Přítomno 52, pro 48, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 4 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 32 
 
 
 

15. Dotační program 07_02_Program na podporu sportu v Olomouckém 
kraji v roce 2021 – dotační titul 07_02_01 Podpora sportovních akcí – 
vyhodnocení 
 
Úvodní slovo přednesl M. Zácha. Představil návrh na usnesení a informoval, že na DP 
byla alokovaná částka ve výši 14 mil. Kč. V materiálu je předloženo schválení 
vyhodnocení DT na podporu sportovních akcí pro rok 2021, kde proběhlo hodnocení 
žádostí dle pravidel DP. V příloze č. 1 usnesení jsou seřazení úspěšní žadatelé 
o dotaci s částkou ve výši do 200 tis. Kč – jedná se o celkem 161 žadatelů, které 
schválila ROK. V příloze č. 3 usnesení je uvedeno 23 žadatelů o dotaci s částkami ve 
výši nad 200 tis. Kč, kteří jsou navržení ZOK ke schválení. 10 žádostí bylo stornováno 
nebo žadatelé nesplnili podmínky vypsaného DT. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
V průběhu projednávání byla členům ZOK promítána oprava v návrhu usnesení: 

 v bodech 3 a 4 usnesení byla upravena formulace ze schvaluje na rozhoduje 
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 v bodu 4 usnesení byla vypuštěna odpovědná a realizující osoba a termín ... 
Odpovídá: Rada Olomouckého kraje, Realizuje: Michal Zácha, náměstek 
hejtmana, Termín: 21. 6. 2021 

 
Hlasování o upraveném usnesení: 
Zastupitelstvo Olomouckého kraje po projednání: 
1. bere na vědomí informaci o dotacích schválených Radou Olomouckého kraje v Programu na podporu 
sportu v Olomouckém kraji v roce 2021 v titulu 1 dle důvodové zprávy a dle přílohy č. 1 usnesení 
2. bere na vědomí informaci o žádostech stornovaných na žádost žadatele nebo žádostech vyřazených 
pro nesplnění pravidel dotačního Programu na podporu sportu v Olomouckém kraji v roce 2021 v titulu 
1 dle důvodové zprávy a dle přílohy č. 2 usnesení 
3. rozhoduje o poskytnutí dotací příjemcům v Programu na podporu sportu v Olomouckém kraji v roce 
2021 v titulu 1, dle důvodové zprávy a dle přílohy č. 3 usnesení 
4. rozhoduje o uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotací s příjemci v Programu na podporu 
sportu v Olomouckém kraji v roce 2021 v titulu 1 dle přílohy č. 3 usnesení, ve znění dle vzorové 
veřejnoprávní smlouvy schválené na zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje dne 21. 12. 2020 
usnesením č. UZ/2/45/2020 

 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/36/2021 
Přítomno 52, pro 49, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 3 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 33 
 
 
 

16. Dotační program 07_08_Program na podporu výstavby 
a rekonstrukcí sportovních zařízení kofinancovaných z Národní sportovní 
agentury v roce 2021 – vyhodnocení 
 
Úvodní slovo přednesl M. Zácha. Uvedl, že se jedná o DP, jehož vyhodnocení jej 
dovedlo k doplnění věty (v bodu č. 14) informující o tom, že je třeba omezit příjem 
žadatelů, pokud budou vyčerpány finanční prostředky. Informoval, že dle způsobu 
hodnocení předloženého DP získal podle pravidel každý 200 a více bodů a měl nárok 
na získání finančních prostředků. Přednesl předložený návrh na usnesení a zmínil 
částku ve výši 5 mil. Kč, jež byla alokovaná v rozpočtu OK. Informoval, že příjem 
žádostí probíhal do 2. 4. 2021, kde bylo podáno celkem 13 žádostí. Komise pro mládež 
a sport ROK se žádostmi zabývala – došlo k hodnocení žádostí a k návrhu na podporu 
jednotlivým žadatelům. Podotkl, že došlo k situaci, ve které nebyly splněny dotační 
podmínky, tudíž na ROK bylo projednáno dofinancování o zmiňované 2 mil. Kč tak, 
aby podle pravidel mohla být poskytnuta dotace každému, kdo podmínky splnil. Na 
závěr dodal, že byla podle pravidel stanovena maximální částka 1 mil. Kč a podpora 
jednotlivým žadatelům se pohybuje od 250–850 tis. Kč.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
V návrhu usnesení byla provedena technická oprava: 

 v bodu 3 usnesení byla vypuštěna odpovědná a realizující osoba a termín ... 
Odpovídá: Rada Olomouckého kraje, Realizuje: Michal Zácha, náměstek 
hejtmana, Termín: 21. 6. 2021 
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Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/37/2021 
Přítomno 52, pro 51, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 34 
 
 
 

17. Dotační program 08_01_Program památkové péče v Olomouckém 
kraji v roce 2021 – vyhodnocení 
 
Úvodní slovo přednesl Bc. Žůrek: ZOK je předloženo vyhodnocení DP památkové 
péče v OK v roce 2021. Celková alokace na památkovou péči činí 13 050 tis. Kč, 
a z toho je rozdělena na 3 podprogramy – Obnova kulturních památek ve výši 
10 550 tis. Kč, Obnova staveb drobné architektury místního významu ve výši 
1 300 tis. Kč a Obnova nemovitostí, které nejsou kulturní památkou, nacházejících se 
na území památkových rezervací a památkových zón činí 1 200 tis. Kč.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/38/2021 
Přítomno 52, pro 48, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 4 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 35 
 
 
 

18. Program na podporu vzdělávání na vysokých školách 
v Olomouckém kraji v roce 2021 – vyhodnocení 
 
Úvodní slovo přednesl RNDr. Jakubec, Ph.D. Představil materiál týkající se rozdělení 
částky 18,5 mil. Kč v rámci podpory vysokých škol – pro Univerzitu Palackého 
v Olomouci 6 mil. Kč, pro Moravskou vysokou školu Olomouc 6 mil. Kč, pro Vysokou 
školu logistiky v Přerově 6 mil. Kč a 500 tis. Kč pro Vysokou školu báňskou, která má 
pobočku v Šumperku.   
Nahlásil možný střet zájmů z důvodu, že má pracovněprávní vztah k Univerzitě 
Palackého v Olomouci. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům.  
 
Ing. Vrána nahlásil možný střet zájmů, neboť je ve správní radě Vysoké školy 
logistiky. 
Dále okomentoval předložený program na podporu vzdělávání na vysokých školách. 
Program byl v minulosti rozdělen na 3 DT z důvodu, že našim cílem bylo podporovat 
profesní vzdělávání. Chtěli jsme podpořit uplatnitelnost studentů na trhu práce 
a spolupráci vysokých škol se zaměstnavateli také při přípravě nových studijních oborů 
polytechnického, profesního vzdělávání a nových technologií. Nevím, z jakého důvodu 
bylo stáhnuto pouze na 1 program.  
Více mě však trápí redukce alokace. Rozumím tomu, že se hledaly finanční prostředky 
a celá dotační politika se stáhla více než na polovinu. Když se dívám, jak byly 
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u jednotlivých programů v rámci odborů staženy alokace, tak zde u školství a mládeže 
je index 69,81 % – jedná se o jeden z nejvíce redukovaných programů. Myslím si, že 
ve školství a jeho potenciálu pro OK je potřebné podpořit mladé lidi, aby studovali 
i profesní školy a zůstávali v kraji. Redukce z 26,5 mil. Kč na 18,5 mil. Kč mi připadá 
poměrně vysoká. Byl bych rád, kdyby se při dalším sestavování rozpočtu DT 
neredukovaly o nějakou částku, ale bralo se to subjektivně. Myslím, že zrovna školství 
by nemělo být takto redukováno.  
 
Ing. Jurečka: Jsem přesvědčen, že v tento okamžik je opravdu nezbytně nutné udělat 
určitou revizi tohoto DP a směřovat jej k nějakému snížení, které se nyní uskutečňuje. 
Předpokládám, že i spoustu ostatních zastupitelů zná stav mnoha středních škol 
v našem kraji. Jedná se především o střední odborné školy, které navštěvujeme 
a vidíme, jaká je v areálech potřeba investic. V této situaci potřebují doinvestovat 
nejenom kvalitu budov, jejich zabezpečení a zajištění, ale také především kvalitu 
praktické výuky. Kraj má zejména soustředit peníze na svůj majetek, kde je to jeho 
přímá zodpovědnost a povinnost, poté se může rozhlížet kolem sebe, např. do oblasti 
vysokého školství. Vysoké školy jsou financovány ze státního rozpočtu, kde 
v posledních letech dochází k navyšování poskytnutých financí. Říkám to ze 
zkušenosti ještě donedávna aktivního člena správní rady Univerzity Palackého. Od 
konce února již členem správní rady nejsem, ale vím, že např. mnoho z vysokých škol 
má vytvořené poměrně velké rezervní fondy. Dívejme se na to i optikou toho, za co 
jsme primárně jako ZOK zodpovědní, a to jsou střední školy zřizované OK. 
 
Ing. Suchánek poznamenal, že už loni při přípravě rozpočtu na letošní rok vzniklo 
rozhodnutí o krácení dotací, které nebylo jednoduché. 
 
L. Okleštěk: Nemyslím si, že je to jenom o středním školství, ale je klíčové, že sem 
dokážeme přitáhnout studenty na vysoké školy, kteří teoreticky mohou v kraji zůstat 
a zvýšit úroveň zaměstnanosti apod. Máme pakt zaměstnanosti, krajskou a okresní 
hospodářské komory. Pokud budeme mít plno studentů ze středních škol, kteří 
nebudou mít uplatnění na trhu práce, tak je sice budeme mít v kraji, avšak na úřadu 
práce. Chtěl bych, aby chytré hlavy neodjížděly studovat do jiných krajů a zůstávaly 
u nás. Myslím si, že střední školy jsou velice důležité, ale vysoké školy neméně. Pokud 
to vidí pan kolega Jurečka v kontextu rozpočtu Univerzity Palackého – ten se rovná 
rozpočtu OK, ale ostatní školy to mají třeba trošku jinak. 
 
Ing. Suchánek: Děkuji za přednesenou poznámku, proto jsme také navrhovali 
nereciproční rozdělení financí i s ohledem na point, který jste zmínil. Souhlasím i s tím, 
že je důležité udržet vzdělané lidi a budoucí zaměstnance v kraji.  
 
RNDr. Jakubec, Ph.D., v reakci na dotaz Ing. Vrány ohledně původního rozdělení 
programu na 3 DT doplnil, že DT spojili do jednoho DP kvůli jednodušší administraci, 
což dle jeho názoru žádným způsobem neomezuje žadatele. Uvedl, že jsou jenom čtyři 
žadatelé a částky rozdělili, jak umožňovala finanční situace. Závěrem dodal, že 
redukce o třetinu na 6 mil. Kč je odraz momentálního stavu finančních zdrojů kraje. 
 
Další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
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Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/39/2021 
Přítomno 52, pro 47, proti 0, zdržel se 2, nehlasovali 3 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 36 
 
 
 

19. Dodatky ke smlouvám o partnerství mezi Olomouckým krajem 
a partnery projektu „Obědy do škol v Olomouckém kraji II“ 
 
Úvodní slovo přednesl RNDr. Jakubec, Ph.D.: ZOK jsou předloženy ke schválení 
dodatky ke smlouvám o partnerství mezi OK a školami, které jsou zapojeny do projektu 
Obědy do škol v OK II. Udělení finanční podpory se týká rodin s určitou podmínkou 
výše příjmu, které dodává úřad práce. V důsledku zavřených škol a také na základě 
doporučení ministerstva práce a sociálních věcí se mění rozhodné období  
"leden–červen 2020" na "květen–září 2020 a leden 2021". Celkem je do projektu 
zapojených 58 škol, ZOK rozhoduje o 6 školách, kde částka přesahuje 200 tis. Kč.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/40/2021 
Přítomno 51, pro 48, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 3 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 37 
 
 
 

20. Koncepce vzdělávání k udržitelnému rozvoji Olomouckého kraje 
2021–2024 
 
Úvodní slovo přednesl RNDr. Jakubec, Ph.D.: Jedná se o schválení koncepce 
vzdělávání k udržitelnému rozvoji, jehož zadání schválila předchozí ROK. Předložený 
materiál definuje úkoly a způsoby, jakým se mají naplňovat jednotlivá opatření v rámci 
environmentálního vzdělávání.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/41/2021 
Přítomno 51, pro 47, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 4 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 38 
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21. Dodatky zřizovacích listin školských příspěvkových organizací 
 
Úvodní slovo přednesl RNDr. Jakubec, Ph.D.: Bod se týká změn v dodatcích 
zřizovacích listin Střední školy zemědělské v Přerově a Základní umělecké školy 
„Žerotín“ Olomouc. V materiálu jsou změny zvýrazněné tučně. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/42/2021 
Přítomno 50, pro 46, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 4 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 39 
 
 
 

22. Rozpis rozpočtu škol a školských zařízení v působnosti 
Olomouckého kraje na rok 2021 
 
Úvodní slovo přednesl RNDr. Jakubec, Ph.D.: Předložený materiál se zabývá 
rozpisem rozpočtu nejen našich, ale i obecních škol a školských zařízení na území 
OK. Na základě školského zákona jsme povinni materiál vzít na vědomí. Částka, 
kterou přeposíláme na jednotlivé školy na platy učitelů a učební pomůcky, tzv. přímé 
náklady, činí 10 364 mil. Kč. V materiálu je uvedeno, jaké částky jsou tímto způsobem 
odváděny na konkrétní školy. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/43/2021 
Přítomno 50, pro 45, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 5 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 40 
 
 
 

23. Dotační program Olomouckého kraje 11_03_Program pro vzdělávání 
ve zdravotnictví v roce 2021 – vyhlášení 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Horák: ZOK jsou překládána ke schválení pravidla DP pro 
vzdělávání ve zdravotnictví. DP bude, stejně jako v minulých letech, sloužit k zajištění 
atestační přípravy mladých lékařů. Na jeho realizaci je v rámci rozpočtu pro letošní rok 
vyhrazena částka 1,5 mil. Kč.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
V návrhu usnesení byla provedena technická oprava: 

 v bodu 3 usnesení byl upraven termín z 13. 12. 2021 na 20. 9. 2021 
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Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/44/2021 
Přítomno 50, pro 41, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 9 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 41 
 
 
 

24. Dotační program pro sociální oblast 2021 – vyhodnocení dotačních 
titulů č. 1–4 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Představil DP pro sociální oblast ve 
4 oblastech podpory – Podpora prevence kriminality, Podpora integrace romských 
komunit, Podpora prorodinných aktivit a Podpora aktivit směřujících k sociálnímu 
začleňování. Informoval o objemu finančních prostředků pro jednotlivé oblasti podpory 
a počtu přijatých a hodnocených žádostí dle údajů obsažených v příloze materiálu. 
Dále uvedl, že materiál a rozsah podpor hodnotili členové Komise pro rodinu a sociální 
záležitosti ROK. Závěrem doplnil, že se v komisi domluvili na úpravě způsobu 
hodnocení pro příští rok, jelikož v tuto chvíli se jednalo spíše o automatický proces 
hodnocení. Nyní je předložen ke schválení výsledek na základě pravidel připravených 
již na podzim loňského roku.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
V návrhu usnesení byly provedeny technické opravy: 

 v bodu 1 usnesení byl doplněn text ... v dotačním titulu č. 1 

 v bodu 2 usnesení byl doplněn text ... v dotačním titulu č. 3 

 v bodu 3 usnesení byl doplněn text ... v dotačním titulu č. 4 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/45/2021 
Přítomno 50, pro 42, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 8 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 42 
 
 
 

25. Dodatek ke smlouvě o poskytnutí dotace v oblasti sociální 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek: Materiál se týká obdržené žádosti příjemce 
dotace Společnost pro ranou péči, pobočka pro zrak Olomouc, o uzavření dodatku ke 
smlouvě o poskytnutí dotace z DP pro sociální oblast v loňském roce. Původnímu 
žadateli o dotaci, který nesl název Společnost pro ranou péči, pobočka Olomouc, byla 
poskytnuta dotace ve výši 350 tis. Kč na pořízení dvou automobilů pro ranou péči 
poskytovanou na území OK. K 1. 1. 2021 došlo k rozdělení Společnosti pro ranou péči, 
pobočka Olomouc, na dva samostatné právní subjekty – Společnost pro ranou péči, 
pobočka pro zrak Olomouc, a Společnost pro ranou péči, pobočka pro rodinu 
Olomouc. Z toho důvodu je potřeba vyřešit rozdělení předmětu dotace mezi dva 
subjekty, bez dopadu na rozpočet. 
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Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/46/2021 
Přítomno 50, pro 40, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 10 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 43 
 
 
 

26. Cena hejtmana za práci ve prospěch osob se zdravotním postižením 
za rok 2020 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek. Informoval, že se jedná o tradiční udělení 
ceny hejtmana za práci ve prospěch osob se zdravotním postižením za rok 2020. 
Udělování ceny hejtmana je jedním z opatření krajského plánu vyrovnávání příležitostí 
pro osoby se zdravotním postižením na období 2017–2020. Uvedl, že v souladu se čl. 
2 odst. 3 řádu lze udělit cenu fyzické nebo právnické osobě jako poděkování 
sponzorům, kteří se významně podíleli na činnosti organizace ve prospěch osob se 
zdravotním postižením, za reprezentaci osob se zdravotním postižením OK 
v zahraničí, za dlouhodobou soustavnou činnost na poli vyrovnávání příležitostí pro 
osoby se zdravotním postižením a za publicistickou činnost přibližující každodenní 
život osob se zdravotním postižením. Cena se uděluje každoročně ve 2 kategoriích – 
profesionál a dobrovolník. Pracovní skupina po hlasování navrhla v kategorii 
profesionál na návrh svazu neslyšících a nedoslýchavých osob v ČR udělit cenu panu 
Mojmíru Janků a v kategorii dobrovolník panu Vlastimilu Mráčkovi, kterého navrhl pan 
Jiří Dostál z Prostějoviček.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/47/2021 
Přítomno 50, pro 40, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 10 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 44 
 
 
 

27. Dodatky zřizovacích listin příspěvkových organizací v oblasti 
sociální 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Slavotínek: Předložený technicko-administrativní bod se 
týká úpravy zřizovacích listin PO v oblasti sociální. Konkrétně se jedná o PO Sociální 
služby pro seniory Olomouc, kde dochází k opravě identifikačních údajů organizace. 
U PO Nové Zámky – poskytovatel sociálních služeb dochází ke změně přílohy č. 1 – 
vymezení majetku v hospodaření organizace, a to v části A1) stavby – budovy zapsané 
v katastru nemovitostí a v části B) nemovitý majetek. Jedná se o jeden z dalších 
důsledků transformačního projektu PO, která se postupně vymísťuje do nových 
objektů. Poslední předložená úprava se týká zřizovací listiny PO Centra Dominika 
Kokory spočívající ve změně rozsahu nemovitého majetku.   
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Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/48/2021 
Přítomno 50, pro 40, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 10 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 45 
 
Mgr. Slavotínek nahlásil technický problém s hlasováním, jeho záměrem bylo 
hlasovat pro návrh. 
 
Oprava hlasování č. 45 
Přítomno 50, pro 41, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 9   
 
 
 

28. Projekty spolufinancované z evropských a národních fondů ke 
schválení financování 
 
Úvodní slovo přednesla Ing. Dvořáková Kocourková. Představila předložený 
materiál – konkrétně se jedná o realizaci a financování projektu Digitálně technické 
mapy OK. Informovala, že v případě získání dotace z Operačního programu Podnikání 
a inovace pro konkurenceschopnost by dotace činila cca 197 mil. Kč dle přílohy 
materiálu a náklady z rozpočtu OK cca 46 mil. Kč. ROK souhlasila s realizací 
a financováním projektové žádosti o finanční podporu projektu. Uvedla, že žádost již 
byla podána a nejpozději před vydáním rozhodnutí o poskytnutí dotace bude potřebné 
doložit platné usnesení ZOK o schválení financování povinného podílu výdajů 
žadatele, což požadují řídící orgány DP z evropských i národních fondů. Povinnost 
vytvořit digitálně technickou mapu kraje ukládá zákon o zeměměřičství a stavební 
nejpozději do 1. 7. 2023 s tím, že podrobnou specifikaci obsahu digitálně technických 
map uvádí prováděcí vyhláška o digitálně technické mapě. Závěrem doplnila, že 
vznikne centrální digitálně technická mapa ČR, jakmile se spojí 14 digitálně 
technických map všech krajů společně s digitálními mapami veřejné správy.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/49/2021 
Přítomno 49, pro 39, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 10 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 46 
 
 
 

29. Implementace Strategie rozvoje územního obvodu Olomouckého 
kraje 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Šafařík, MBA. Informoval o předloženém krajském 
dokumentu s názvem Strategie rozvoje územního obvodu OK. Materiál se týká 
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schválení nastavení samotného způsobu implementace a monitorování. Pro lepší 
představu uvedl, že je zpracována nultá monitorovací zpráva, také 1. akční plán pro 
vlajkové projekty. Pokud jde o samotnou implementaci strategie, zmínil 3 vlajkové 
projekty, které mají sloužit pro aktivní podporu důsledného efektivního a koncepčního 
prosazování strategických priorit jak ze strany kraje, tak i ze strany jeho partnerů. 
Jedná se o vlajkové projekty „Lepší image Olomouckého kraje“, „Restart Jesenicka 
a Šumperska“ a „Rozvoj inovačního ekosystému a chytrého regionu“. Dále informoval 
o nulté monitorovací zprávě v příloze materiálu. Vysvětlil, že nultá se nazývá z důvodu 
schválení strategie teprve před půl rokem, a protože chtějí ve zprávě nastavit výchozí 
hodnoty indikátorů pro srovnávání v následujících letech dle aktuální situace.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/50/2021 
Přítomno 51, pro 38, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 13 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 47 
 
 
 

30. Program obnovy venkova Olomouckého kraje 2021 – vyhodnocení 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Šafařík, MBA. Představil předložený DP s celkovou 
alokací ve výši 40 mil. Kč a jeho 4 DT pro letošní rok – DT 1 Podpora budování 
a obnovy infrastruktury obce, DT 2 Podpora zpracování územně plánovací 
dokumentace, DT 3 Podpora přípravy projektové dokumentace a DT 5 Podpora 
venkovských prodejen. Informoval o alokaci jednotlivých DT, počtu přijatých žádostí 
o dotaci a návrhu na vyhovění žádostem.   
 
Mgr. Slavotínek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/51/2021 
Přítomno 52, pro 42, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 10 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 48 
 
 
 

31. Program na podporu místních produktů 2021 – vyhodnocení  
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Šafařík, MBA. Přednesl informace týkající se Programu 
na podporu místních produktů s celkovou alokací 650 tis. Kč a jeho vyhodnocení. 
Uvedl, že DP obsahuje 2 DT – Podpora regionálního značení s alokací 300 tis. Kč 
a Podpora farmářských trhů s alokací 350 tis. Kč. Dále informoval o přijatých 
žádostech, výši požadované dotace a návrhu na vyhovění žadatelům.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
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Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/52/2021 
Přítomno 51, pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 7 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 49 
 
 
 

32. Program na podporu cestovního ruchu a zahraničních vztahů – 
vyhodnocení 
 
Úvodní slovo přednesla Ing. Bc. Sokolová. Shrnula vyhodnocení 4 DT Programu na 
podporu cestovního ruchu a zahraničních vztahů – DT 1 Nadregionální akce 
cestovního ruchu s alokací 1 mil. Kč, DT 2 Podpora rozvoje zahraničních vztahů OK 
s alokací 400 tis. Kč, DT 3 Podpora zkvalitnění služeb turistických informačních center 
v OK s alokací 600 tis. Kč a DT 4 Podpora cestovního ruchu v OK s alokací 
6 100 tis. Kč. Uvedla informace o počtu přijatých žádostí, výši požadované dotace 
a návrhu na schválení poskytnutí dotací. Závěrem dodala, že Výbor pro rozvoj 
cestovního ruchu ZOK a Komise pro vnější vztahy ROK doporučuje ZOK schválit 
poskytnutí dotací pro vybrané žádosti. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/53/2021 
Přítomno 51, pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 7 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 50 
 
 
 

33. Poskytnutí finančního daru z rozpočtu Olomouckého kraje Střední 
Morava – Sdružení cestovního ruchu a Jeseníky – Sdružení cestovního 
ruchu 
 
Úvodní slovo přednesla Ing. Bc. Sokolová. Informovala, že se jedná o dodatek 
k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí návratné finanční výpomoci, která byla 
schválena ZOK v roce 2018. Účelem bylo spolufinancování realizace česko-polského 
projektu Společné dědictví. Termín pro vrácení finančních prostředků OK byl stanoven 
na 30. 6. 2021. SCR požádalo o odložení splatnosti finanční výpomoci, a to k datu 
30. 6. 2023. Uvedla, že důvodem je nejen zpoždění proplácení daného projektu o více 
než 12 měsíců, ale i účast na dalších evropských projektech v rámci euroregionu. 
Ukončení těchto projektů je stanoveno na rok 2022 a následně budou projekty ex post 
proplaceny.   
 
Hlasování o předloženém materiálu proběhlo v následujícím bodu (hlasování č. 53). 
Hlasování č. 51 bylo prohlášeno za neplatné z důvodu, že byla mylně přednesena 
úvodní řeč týkající se následujícího bodu 34.   
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34. Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí návratné finanční 
výpomoci mezi Olomouckým krajem a Jeseníky – Sdružení cestovního 
ruchu 
 
Úvodní slovo přednesla Ing. Bc. Sokolová: Musím se omluvit, protože má řeč byla 
předtím k tomuto bodu, jak jsem si právě všimla. Teď bych se měla vrátit k bodu, který 
jste již všichni schválili, a to poskytnutí finančního daru.  
Posledním bodem (komentář k bodu 33) je poskytnutí finančního daru dvěma 
sdružením, a to Střední Moravě a Jeseníkům. Důvodem je kofinancování projektů, 
které se realizují v rámci DP Ministerstva pro místní rozvoj. Kofinancování projektu 
bylo již předjednáno předchozím vedením kraje, a to se záměrem podpořit rozvoj 
cestovního ruchu. Jelikož Ministerstvo pro místní rozvoj rozhodlo o podpoření projektu, 
závisí jeho realizace na poskytnutí kofinancování z rozpočtu OK. Jako nejvhodnější 
formou byl zvolen finanční dar.  
 
Ing. Suchánek požádal, z důvodu záměny pořadí přednesených bodů 33 a 34, 
o procedurální hlasování o tom, že se o bodu 33 bude hlasovat znovu a následně 
proběhne hlasování k bodu 34, ke kterému byla přednesena úvodní řeč v předešlém 
bodu. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K navrženému postupu a projednávaným bodům 
33 a 34 nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Procedurální hlasování o opětovném hlasování bodu 33 a následném hlasování bodu 
34: 
Přítomno 51, pro 45, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 6 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 52 
 
Hlasování o bodu 33: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/54/2021 
Přítomno 51, pro 46, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 5 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 53 
 
Hlasování o bodu 34: 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/55/2021 
Přítomno 51, pro 47, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 4 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 54 
 
 
 

35. Dotační program 14_01_Dotace na činnost a akce spolků hasičů 
a pobočných spolků hasičů Olomouckého kraje 2021 – dotační titul 
14_01_2 – vyhodnocení  
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek: ZOK je předložen materiál s vyhodnocením 
žádostí v DT 14_01_2 Dotace na činnost spolků hasičů a pobočných spolků hasičů 
OK. V DT bylo možné žádat o finanční podporu pouze na činnost nekomerčního, 
neziskového a obecně prospěšného charakteru v oblasti požární ochrany. Sběr 
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žádostí probíhal od 25. 3. 2021 do 1. 4. 2021. Pro tento DT je alokována částka 
1 500 tis. Kč a bylo přijato celkem 9 žádostí, 1 žadatel svoji žádost stornoval. 
Hodnoceno bylo 8 žádostí o dotaci.   
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/56/2021 
Přítomno 51, pro 45, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 6 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 55 
 
 
 

36. Poskytnutí věcného daru z rozpočtu Olomouckého kraje České 
republice – Hasičskému záchrannému sboru Olomouckého kraje 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek. Představil materiál týkající se poskytnutí 
věcného daru z krajského rozpočtu Hasičskému záchrannému sboru OK. Jedná se 
o předání dvou kusů týlových kontejnerů, které byly 12. 4. 2021 dodány hasičům. Další 
dva týlové kontejnery budou dodány s termínem plnění do 16. 6. 2021. Cena jednoho 
týlového kontejneru s příslušenstvím je 3 233 tis. Kč a celková hodnota poskytnutého 
daru činí 6 466 tis. Kč. Upřesnil, že týlové kontejnery jsou zařízení pro podporu výkonu 
hasičů a dodal, že materiál odsouhlasila ROK.   
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/57/2021 
Přítomno 50, pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 6 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 56 
 
 
 

37. Majetkové záležitosti příspěvkových organizací Olomouckého kraje 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Suchánek. Informoval o předloženém návrhu na 
poskytnutí věcného daru sanitního vozidla, nosítek a příslušenství. Vše svěřené do 
hospodaření Zdravotnické záchranné službě OK, p.o., formou bezúplatného převodu 
na Oblastní spolek Českého červeného kříže Olomouc z důvodu obnovy vozového 
parku a zajištění zdravotní péče potřeb občanů OK. Požádal ZOK o schválení vynětí 
tohoto majetku z hospodaření organizace ke dni převodu vlastnického práva k daru 
a současně k rozhodnutí o uzavření darovací smlouvy pro Český červený kříž.  
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/58/2021 
Přítomno 52, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 9 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 57 
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38. Smlouva o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního 
fondu dopravní infrastruktury na rok 2021 
 
Úvodní slovo přednesl M. Zácha. Představil uvedený materiál a předložený návrh na 
usnesení. Informoval o schválené částce celkem ve výši 382 673 608 Kč a jednotlivých 
položkách. Zmínil závěrečnou tabulku z předloženého materiálu, kde jsou jednotlivé 
akce pojmenovány s uvedením informace, které akce přechází z loňského roku. 
Informoval, že se nyní nově schvalují akce týkající se opravy 6 mostních konstrukcí, 
které by chtěli financovat z uvedených prostředků. Na závěr dodal, že dle předpokladu 
a po projednání na Státním fondu dopravní infrastruktury se jedna z komunikací 
v letošním roce nebude realizovat, a proto by uskutečnili opravu 6 mostů, které jsou 
podle mostních prohlídek v tom nejhorším stavu na stupnici číslo 7.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/59/2021 
Přítomno 52, pro 46, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 6 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 58 
 
 
 

39. Dodatek ke smlouvě o poskytnutí dotace s městem Plumlov na akci 
„Cyklostezka Plumlov“ 
 
Úvodní slovo přednesl M. Zácha. Informoval o předloženém návrhu na uzavření 
dodatku č. 3 ke smlouvě o poskytnutí dotace s městem Plumlov ve věci změny termínu 
realizace akce, použití dotace a předložení vyúčtování. Uvedl, že v rámci realizace 
stavby cyklostezky došlo k přeprojektování mostní konstrukce, která bude vyrobena a 
dodána jiným způsobem. Navrhuje vyjít žádosti města Plumlov vstříc a dodatek 
schválit.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/60/2021 
Přítomno 52, pro 49, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 3 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 59 
 
 
 

40. Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace mezi 
Olomouckým krajem a 1. SK Prostějov, fotbalový klub a.s. 
 
Úvodní slovo přednesl M. Zácha. Představil předložený materiál týkající se uzavření 
dodatku k veřejnoprávní smlouvě, čímž se snižuje výše dotace z původně schválených 
1 150 tis. Kč na 1 050 tis. Kč z důvodu překročení limitu de minimis. Vysvětlil, že 
v registru prověřili možnost poskytnutí částky a v daný okamžik bylo možné částku 
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schválit. V mezidobí přípravy návrhu smlouvy, při opětovném prověření registru, bylo 
zjištěno, že žadatel danou částku překročil. Po projednání, a na základě písemné 
žádosti příjemce dotace, předkladatel materiálu doporučil schválit sníženou částku.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/61/2021 
Přítomno 52, pro 48, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 4 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 60 
 
 
 

41. Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace mezi 
Olomouckým krajem a BK OLOMOUCKO, z.s. 
 
Úvodní slovo přednesl M. Zácha. Informoval o předloženém dodatku k veřejnoprávní 
smlouvě o poskytnutí dotace, kde dochází ke snížení výše dotace z původně 
schválených 1 400 tis. Kč na 1 220 tis. Kč z důvodu překročení limitu de minimis. 
Dodal, že v tomto případě byl postup stejný jako v předchozím bodě, kdy byli 
příjemcem dotace písemně požádáni 26. 2. 2021 o úpravu výše poskytované částky. 
Doporučil ZOK schválit návrh na usnesení.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/62/2021 
Přítomno 52, pro 48, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 4 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 61 
 
 
 

42. Dotační program 06_01_Program podpory kultury v Olomouckém 
kraji v roce 2021 – vyhodnocení 1. kola 
 
Úvodní slovo přednesl Bc. Žůrek. Informoval, že dle předpokladu došlo k mírnému 
propadu celkového počtu žádostí, téměř 30 % celkového počtu žádostí – přesto se 
rozhodli původní alokaci ve výši 13 mil. Kč navýšit na 14 mil. Kč. Pro zajímavost uvedl, 
že nejvíce žádostí je přímo z Olomouce, a to 26 %, dalších 17 % z Olomoucka 
a mnoho žádostí je z aglomerace Šumperk, Zábřeh. Naopak poměrně nízký počet 
žádostí je z Prostějovska, tedy poptávka v regionu po dotacích v oblasti kultury není 
zcela rovnoměrná. Dodal, že se jedná pouze o čísla, na která mohou reagovat např. 
v rámci připravované koncepce kultury.  
Nahlásil možný střet zájmů k projednávanému i následujícímu bodu z důvodu minulé 
působnosti jako ředitel obecně prospěšné společnosti DW7, která v těchto programech 
žádá. Pro informaci uvedl, že již ředitelem ani v zaměstnaneckém vztahu není, přesto 
z titulu založení neziskové organizace má statut zakladatele. Dále informoval 
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o pracovněprávním vztahu k žadateli Univerzitě Palackého, kde však nelze čerpat 
žádné výhody. 
Závěrem dodal, že dotace byly projednány v Komisi pro kulturu a památkovou péči 
ROK a v červnu proběhne 2. kolo příjmu žádostí. 
  
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/63/2021 
Přítomno 52, pro 46, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 6 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 62 
 
 
 

43. Dotační program 06_02_ Program na podporu stálých 
profesionálních souborů v Olomouckém kraji v roce 2021 – vyhodnocení 
 
Úvodní slovo přednesl Bc. Žůrek: ZOK je předloženo vyhodnocení DP na podporu 
stálých profesionálních souborů v OK v roce 2021. V návrhu usnesení je předloženo 
rozhodnutí o poskytnutí dotací a uzavření smluv o poskytnutí dotací. Celková alokace 
12,5 mil. Kč je plně vyčerpána.  
Nahlásil možný střet zájmů. 
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/64/2021 
Přítomno 52, pro 48, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 4 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 63 
 
 
 

44. Dotační program 06_03_Program na podporu pořízení drobného 
majetku v oblasti kultury v Olomouckém kraji v roce 2021 – vyhlášení 
 
Úvodní slovo přednesl Bc. Žůrek: Jedná se o DP s celkovou alokací 700 tis. Kč, 
v rámci kterého je možné dokoupit drobný neinvestiční majetek. Z DP zejména čerpají 
menší knihovny a kulturní instituce. Maximální částka, na kterou žadatel může 
dosáhnout, je 35 tis. Kč – v souhrnu může být podpořeno minimálně 20 projektů 
v oblasti kultury.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/65/2021 
Přítomno 52, pro 48, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 4 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 64 
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45. Nominace zástupců Olomouckého kraje do orgánů společnosti 
Servisní společnost odpady Olomouckého kraje, a.s. 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. et Ing. Šmída: Nebudu zdržovat celou historií vývoje 
projektu Odpady OK, potažmo vzniklé Servisní společnosti odpady OK, a.s. Spolek 
a akciová společnost, tak, jak jsem se měl možnost s nimi seznámit, nejsou v příliš 
dobrém stavu. Spolek, po založení akciové společnosti, ztrácí svůj význam 
a dlouhodobě i důvěru a zájem obcí se v něm sdružovat. Komunikoval jsem se 
zapojenými i nezapojenými obcemi a žádal o zpětnou vazbu. O znovunastartování 
získání důvěry se budeme v příštích dnech a měsících velmi snažit. Zatímco spolek 
pomalu umírá, tak akciová společnost se ani pořádně nenarodila. V této situaci jsem 
problematiku převzal a pokouším se o restart, aby obě organizace fungovaly a mohly 
být nástrojem pro řešení odpadového hospodářství v OK. 
Dále shrnul předložené informace z materiálu týkající se valné hromady, která byla 
vinou pandemické situace několikrát odložena – mezitím se změnil zákon 
o obchodních korporacích, tedy původně navržené stanovy by byly schváleny 
v neaktuální podobě. Po dohodě s Ing. Klimešem, bývalým náměstkem za hnutí ANO 
pro tuto oblast, a dnes jednočlenným představenstvem akciové společnosti zrušili 
valnou hromadu a vyhlásí novou, kde budou předloženy stanovy v aktuální zákonné 
podobě. Uvedl, že kvůli předejití nejasnostem a zajištění hladkého průběhu valné 
hromady jsou nominováni zástupci OK do orgánů společnosti dle předloženého návrhu 
usnesení. Závěrem poděkoval za důvěru ve snaze posunout odpadové hospodářství 
v OK dopředu. 
  
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/66/2021 
Přítomno 52, pro 43, proti 0, zdržel se 7, nehlasovali 2 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 65 
 
 
 

46. Smlouva o převodu akcií společnosti Servisní společnost odpady 
Olomouckého kraje, a.s., na budoucího akcionáře Město Loštice 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. et Ing. Šmída: Servisní společnost odpady OK, jak bylo 
zmíněno v předchozím bodě, není v příliš dobré kondici. Mnohé obce si založení 
akciové společnosti vzali poněkud úkorně kvůli snížení jejich vlivu na společné řešení 
a některé tak ze spolku vystoupily, jiné se zdráhají s nákupem akcií nebo se vydaly 
cestou samostatných akcionářů. Ovšem ani jedna z těchto cest není pro spolek, ani 
akciovou společnost, zcela pozitivní zprávou. Nyní řešíme, jak spolku vrátit alespoň 
částečně bývalý význam a důvěru, kterou v začátcích projekt měl. Město Loštice se 
rozhodlo jít cestou samostatného akcionáře, čemuž chce OK vyhovět. Rozhodnutí 
není překvapivé, protože členství ve spolku dnes žádné faktické výhody nepřináší.   
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
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Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/67/2021 
Přítomno 51, pro 39, proti 0, zdržel se 8, nehlasovali 4 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 66 
 
 
 

47. Pověření poskytovatelů zdravotních služeb poskytováním služeb 
obecného hospodářského zájmu 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Horák: ZOK je předložen ke schválení návrh na pověření 
k poskytování služeb obecného hospodářského zájmu pro poskytovatele zdravotních 
služeb. Uvedená zařízení potřebují pověření z důvodu, že se jedná o nutnou podmínku 
pro podání žádosti o finanční podporu investičních projektů poskytovatelů zdravotních 
služeb z národních a evropských zdrojů.   
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/68/2021 
Přítomno 50, pro 48, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 2 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 67 
 
 
 

48. Pověření zdravotnických organizací službou obecného 
hospodářského zájmu 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Horák: Předložený materiál se zabývá podobnou 
problematikou jako předchozí bod, tentokrát ve vztahu ke krajským PO v oblasti 
zdravotnictví. Rovněž uvedené PO potřebují příslušné pověření pro podání žádosti 
o finanční podporu z národních a evropských zdrojů.  
 
Ing. Suchánek vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly 
vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/4/69/2021 
Přítomno 50, pro 49, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1 
Návrh byl přijat. 
Hlasování č. 68 
 
 
 

49. Různé 
 
L. Okleštěk: Častokrát jsem zde slyšel výzvu v rámci hlasování, zda k tomu něco 
máme apod. Dotační tituly jsme nekomentovali. Myslíme si, že se jedná o navazující 
trend, kdy držíte linku, kterou jsme společně nastavili v minulém období. Není to 
zásluha současné ani minulé koalice. Podpora hasičů, Sluňákova, tam bych rád přidal, 
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ale vím, že není odkud. Jsem moc rád za podporu sociální oblasti, které jsem se 
věnoval, a za to ještě jednou děkuji. Projekty, jako jsou cyklostezky, dopravní stavby, 
tam není celkem o čem diskutovat, protože to je potřeba jako sůl. V Olšanech se jedná 
o jímací území nejenom pro Olšany a nejbližší okolí, ale pro velké území. Z toho 
důvodu jsme tenkrát takto rozhodli a myslím si, že to bylo rozhodnutí napříč politickým 
spektrem. Přijde mi mnohdy i zbytečné, když podrobně předkládáte důvodovou 
zprávu, kterou máme k dispozici a drtivá většina z nás si ji načetla. Ten, kdo ji nenačetl, 
tak si nezaslouží, abyste mu ji tady ještě jednou předčítali, ale to je jen věc názoru. 
Chtěl bych ještě zmínit poděkování k DT pro hasiče, protože se v předchozích 
obdobích ukázalo, a určitě se ukáže i v následujících, jak je jejich pomoc důležitá a bez 
dotací by byli skutečně velmi svázáni. Poděkování samozřejmě patří i hasičům 
a zdravotníkům, kteří nám nyní v této nelehké době pomáhají. Pokud byste měli pocit, 
že neplníme opoziční roli, tak dejte vědět a my to napravíme. Máme však pocit, že 
když se něco ubírá směrem, který jsme také považovali za nutný, tak s tím problém 
nemáme. 
 
Ing. Suchánek: Děkuji za vaše vlídné vyjádření. Myslím si, že si vašich slov váží 
nejenom rada. Jsem mile překvapen, že to tímto způsobem dáváte najevo a jsem rád 
za shodu v tom, že jsme schopni navazovat na věci, které považujeme za pozitivní 
z minulých dob. 
 
Další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Ing. Suchánek poděkoval všem zastupitelům za konstruktivní přístup během 
zasedání. 
 
 
 
 
 
 
Ing. Suchánek ukončil zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje v 13:35 hod. 
 
 
 
 
Přílohou tohoto zápisu je dokument „Usnesení z 4. zasedání Zastupitelstva 
Olomouckého kraje konaného dne 26. 4. 2021“ a přehled jmenovitého hlasování 
o jednotlivých usneseních. Podkladové materiály z 4. zasedání Zastupitelstva 
Olomouckého kraje konaného dne 26. 4. 2021 jsou k dispozici na webových stránkách 
ZOK. 
 

 
 
 
 
V Olomouci dne: 4. 5. 2021  
Zapsala:  Mgr. Veronika Dresslerová, DiS. 
    Mgr. Aneta Seidlová 
 

https://www.olkraj.cz/usneseni-z-04-zasedani-zok-konaneho-dne-26-04-2021-cl-5247.html
https://www.olkraj.cz/usneseni-z-04-zasedani-zok-konaneho-dne-26-04-2021-cl-5247.html
https://www.olkraj.cz/zapisy-zok-cl-4995.html
https://www.olkraj.cz/zapisy-zok-cl-4995.html
https://www.olkraj.cz/zok/26-04-2021/start.html
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                Ing. Josef Suchánek, 
               hejtman Olomouckého kraje, v. r. 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Milada Sokolová,                                           Ing. Petr Vrána, 
        členka zastupitelstva, v. r.                                     člen zastupitelstva, v. r. 
 
 
 
 
 
 
 
          MUDr. Martin Morong,                                        Ing. Mgr. Hana Vacková,        
         člen zastupitelstva, v. r.                                       členka zastupitelstva, v. r. 
 
 
 
 
 
 
 
. 
 Ing. Martin Jirotka, 
        člen zastupitelstva, v. r. 


